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De Dukaton in Mijdrecht.  Foto is aangeleverd.

De werkzaamheden starten naar 
verwachting in Q1 van 2026 en 
worden in de zomer van dat jaar 
afgerond. De Dukaton is een belang-
rijke doorgaande weg in Mijdrecht. 
De weg ligt tussen de rotonde 
Hofland en de bocht bij de Tweede 
Zijweg, in het verlengde van het 
Veenlanden College.

Grootonderhoud en
herinrichting Dukaton
Nu de Dukaton aan een grote 
opknapbeurt toe is, is dat gelijk een 
logisch moment om ook naar de 
inrichting van de weg te kijken. Wat 
er precies moet gebeuren, wordt in 
samenwerking met Ingenieurs-
bureau Newae vastgesteld. Verkeers-
kundig onderzoek, inloopavonden 
en een klankbordgroep geven de 

belangrijkste informatie voor
de plannen.

Inloopavonden
Op dinsdag 28 januari organiseert
de gemeente de eerste inloopavond. 
Omwonenden en betrokkenen zijn 
welkom tussen 19.00 tot 21.00 uur.
Er worden nog geen ontwerpen 
gedeeld. De avond is bedoeld met 
elkaar in gesprek te gaan en sugges-
ties en ideeën te delen. Tijdens deze 
avond is het ook mogelijk je aan te 
melden voor de klankbordgroep. 
Deze groep wordt tussentijds een 
aantal keer betrokken in het maken 
van de plannen. Tot slot is ook de 
BouwApp onderdeel van het partici-
patietraject. Geïnteresseerden 
kunnen zich in de gratis app abon-
neren op het project en ontvangen 

daardoor een pushbericht bij nieuwe 
informatie. Ook is alle informatie, 
zoals tekeningen en bewoners-
brieven, terug te vinden in de app. 
Geïnteresseerd? Download dan de 
BouwApp in de App Store of de 
Google Play store van uw telefoon
of tablet.

Planning van het project
Na het ophalen van de eerste ideeën 
en suggesties, maakt ingenieurs-
bureau Newae een voorlopig 
ontwerp. Tijdens een tweede inloop-
avond kan men op dit ontwerp 
reageren. Op basis daarvan wordt het 
definitieve ontwerp vastgesteld. De 
uitvoering van de werkzaamheden 
start in Q1 van 2026 en wordt in dat 
geval in de zomer van 2026 afgerond.

Mijdrecht - De Dukaton in Mijdrecht is aan grootonderhoud toe. Dit
biedt ook de mogelijkheid om de weg opnieuw in te richten. De plannen 
worden gemaakt op basis van verkeerskundig onderzoek en suggesties 
en ideeën van omwonenden en betrokkenen. 

Project herinrichting Dukaton 
van start met eerste inloopavond

De Ronde Venen - In november 2024 
heeft wethouder Maarten van der 
Greft aangegeven als onafhankelijk 
wethouder verder te gaan. Na een 
aantal goede gesprekken kan Ronde 
Venen Belang melden dat wethouder 
Maarten van der Greft weer de fractie 
van RVB vertegenwoordigt in het 
college van burgemeester en 
wethouders. Van der Greft is blij dat 
de fractie, na een te gehaast besluit, 
ervoor openstaat om weer samen te 
werken. Maarten van der Greft: ‘Mijn 
intentie is altijd geweest het beste te 
doen voor de partij en de hele 
gemeente. Het plotselinge vertrek 
van collega wethouder Huib Zeven-
huizen heeft iets met mij gedaan. 
Soms is politiek ook emotie, achteraf 
ben ik hierin iets te snel gegaan en 
heb ik een uitglijder gemaakt die ik 
met de kennis van nu niet had willen 
maken. Ik begrijp dat dit voor de 
fractie, het bestuur, maar zeker ook 
voor de leden een vervelende verras-
sing is geweest. Dat betreur ik en 
daarvoor heb ik mijn excuses aange-
boden. Ik had hierin zorgvuldiger 
moeten handelen. De afgelopen 
periode hebben er een aantal 

gesprekken plaatsgevonden met de 
fractie. Ik heb er vertrouwen in dat 
we de samenwerking kunnen verbe-
teren. Zowel de fractie als ik hebben 
aangegeven hier gezamenlijk aan te 
willen werken. Ik ben dan ook blij dat 
ik weer de partij Ronde Venen Belang 
kan en mag vertegenwoordigen in 
het college.’

Positief
RVB fractievoorzitter Erik de Haan: 
‘Het is positief dat Maarten zich weer 
als Ronde Venen Belang wethouder 
inzet in het college. We hebben 
gesprekken gevoerd en doen dat 
nog steeds om samenwerking te 
verbeteren en dit ook in praktijk te 
brengen. Daar hebben we 
vertrouwen in. Tevens wil de fractie 
van Ronde Venen Belang nog steeds 
het college naast Maarten van der 
Greft aanvullen met een tweede 
wethouder, om zo het totaal weer op 
vier wethouders te brengen. Om de 
goede samenwerking te behouden 
wordt de nieuwe kandidaat 
wethouder afgestemd met coalitie-
genoten VVD en D66. Dit proces 
loopt nu.’

WETHOUDER MAAKT EXCUUS

Maarten van der Greft weer wethouder 
namens Ronde Venen Belang

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

CSW verlengt samenwerking 
met trainer Jeffrey Vlug
Wilnis - CSW heeft de samenwerking 
met hoofdtrainer Jeffrey Vlug met
een seizoen verlengd. Dinsdagavond 
ondertekende Jeffrey zijn contractver-
lenging en wensten voorzitter Tom van 
Yperen en Bestuurslid Voetbal Zaken 
John Groenewegen hem veel succes. 
Ondanks een moeizame competitie-
start zijn zowel de spelersgroep als 
Vlug tevreden over de samenwerking. 
De focus ligt uiteraard op handhaving 
in de 2e klasse en op de verdere 
ontwikkeling van de spelers.
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De Ronde Venen - Verzamelaars-
vereniging De Ronde Venen organi-
seert zaterdag 25 januari van 09.30 
tot 12.30 uur haar eerste (ruil)beurs 
van 2025 in de culturele zaal van
De Willistee aan de Pieter Joosten-
laan 24 in Wilnis. Entree bedraagt
€ 1,– per persoon.
Naast postzegels en (euro)munten 
zijn er speldjes, elpees, singles en 
cd’s, ansichtkaarten te koop. De ruil-
tafels zijn bij uitstek de plaats waar 
dubbele zegels kunnen worden 
geruild met andere verzamelaars.
Of de stuiverboeken voor nieuwe 
aanwinsten voor de verzameling.
De stuiverboeken, de naam zegt het 
al, zijn insteekboeken waar men 
zegels uit mag halen die één stuiver 
per stuk kosten. Ook zijn er leden
van de vereniging aanwezig, die 
graag informatie geven over het 
verzamelen van postzegels en/of 
munten en de vereniging.
Voor meer informatie:
www.verzamelaarsrondevenen.nl
of Nel Zwitserlood, telefoon
0297 - 289 322.

Ruilbeurs  
Verzamelaars-
vereniging 
De Ronde Venen

Geen krant
ontvangen?

Bel
0251-674433.

Zing mee in het koor van De Amsterdamse Meiden.  Foto is aangeleverd.

Concert van jonge topmusici in Vinkeveen.  Foto is aangeleverd.

Regio - Stichting Venen Muzikaal 
organiseert zaterdag 12 april het 
WimHolla(nd) Meezingfestival, 
waarin De Amsterdamse Meiden 
zullen optreden. Ook zijn zij zondag 
23 maart aanwezig op het Festival 
van het shanty- en zeemanskoor
De Brulboeien.

Voor deze uitvoeringen is het koor 
nog op zoek naar zangeressen.
De repetities van De Amsterdamse 

Meiden starten donderdag 30 januari 
van 20.00 uur tot 22.00 uur in Sport- 
en Zalencentrum De Willisstee, Pieter 
Joostenlaan 24, Wilnis. Daarna zullen 
de repetities elke week op donder-
dagavond plaatsvinden.
De Amsterdamse Meiden staat onder 
leiding van dirigent/accordeonist 
WimHolla(nd) en het repertoire 
bestaat uit Amsterdamse liederen. 
Ben je geïnteresseerd en kun je 
zingen, dan kun je je aanmelden

Zing mee in koor van 
De Amsterdamse Meiden

Vinkeveen - In de gereformeerde 
kerk De Morgenster, Herenweg 253, 
vindt zondag 2 februari om 14.30 uur 
een bijzonder concert plaats,
georganiseerd door Stichting
Klassiek in De Ronde Venen. Dit 
concert, inmiddels een geliefde 
traditie, wordt uitgevoerd door 
jonge, talentvolle musici, waaronder 
de leerlingen van Stichting Muziek-
talent Almere, dat zich richt op het 
ontdekken, ontwikkelen en stimu-
leren van jong muzikaal talent tot en 

met 18 jaar in Almere. De stichting 
biedt een professioneel opleidings-
traject aan om deze jonge muzi-
kanten voor te bereiden op een 
toekomst aan het conservatorium, 
met aandacht voor verschillende 
muzikale disciplines. Toegang 
bedraagt € 18,–, inclusief een 
consumptie naar keuze. Kinderen
tot en met 16 jaar hebben gratis 
toegang. Bestel kaarten via www.
klassiekinderondevenen.nl of koop 
deze vanaf 14.00 uur aan de zaal.

Concert van jonge topmusici

Mijdrecht - Na een diagnose als 
kanker verandert er veel in je leven. 
Om ervaringen te delen en steun te 
vinden, is Inloophuis ’t Anker gestart 
met twee lotgenotengroepen in 
Mijdrecht: één speciaal voor
mannen en één voor vrouwen.
Praten met mensen die hetzelfde 
hebben meegemaakt kan enorm 
helpen. In een veilige en ontspannen 
sfeer bespreek je wat jou bezighoudt. 
Denk aan thema’s als relaties, 
omgaan met vermoeidheid,

fysieke beperkingen of simpelweg 
hoe je weer grip krijgt op je leven.
De onderwerpen bepaal je samen 
met de groep.
Mannengroep: donderdag 30 januari 
van 18.30 tot 19.30 uur. Vrouwen-
groep: donderdag 13 februari,
eveneens van 18.30 tot 19.30 uur.
Locatie: Karekiet 49, Mijdrecht.
Meer informatie en aanmelden:
Puck Bekkers via telefoon 06 - 5337 
8138 of mail naar secretariaat@
inloophuishetanker.nl.

Lotgenotengroepen 
voor mannen en vrouwen

Mijdrecht - Ga je niet op wintersport 
maar mis je het heerlijke eten van 
een van de wintersportlanden? 
Wegens groot succes gaan de thema-
avonden op de SeT Residentie ook
in het nieuwe jaar door aan Bozen-
hoven 157 in Mijdrecht. Komende
31 januari wordt afgetrapt met de 
Tiroler avond. Je hoeft dus niet ver 
weg voor zo’n heerlijke maaltijd en 
de gezelligheid van de wintersport. 
Ter informatie: SeT Residentie in 
Mijdrecht biedt appartementen
met zorg voor alleenstaanden en 
echtparen, inclusief tijdelijke zorg
en huisdieren.
Voor degenen die nog nooit geweest 
zijn, rijst de vraag: wat houdt zo’n 
thema-avond in? Het antwoord: een 
gezellige avond met bekenden en 
onbekenden waar voor € 30,– per 
persoon onbeperkt genoten kan 
worden van heerlijke specialiteiten 
van het thema. In dit geval in Tiroler 
sferen: goulashsoep, Wiener schnit-
zels, rösti, sauerkraut, braadworsten, 
apfelstrudel met vanillesaus en nog 
veel meer lekkers. Er gaat € 5,– naar 
een goed doel. Deze avond is dat 
Zideris en wel dagbesteding De 

Windmolen. Enkele mensen die bij 
Zideris wonen helpen in de SeT Resi-
dentie en het is leuk om zo iets voor 
hen te kunnen betekenen.
Ook als je alleenstaand bent, zul je
je thuis voelen op deze thema-
avonden. Iedereen zit aan lange 
tafels en je bent niet de enige die 
alleen komt.

Op zoek naar een tijdelijk verblijf 
voor bijvoorbeeld revalidatie of 
ontlasting van de mantelzorger?
Of een fijne plek om te wonen voor 
jezelf of een geliefde als zelfstandig 
thuis wonen niet meer lukt? Kom 
eens kijken. Er wordt graag een
vrijblijvende rondleiding en meer 
informatie gegeven. Er zijn ook 
mogelijkheden voor echtparen,
ook als er maar een van de twee
zorg nodig heeft.
De volgende thema-avond is
28 maart. Het thema is dan
Franse Bistro.
Meer informatie over wonen of
de leuke activiteiten bij de SeT
Residentie? Bel met 06 - 1406 0755
of mail naar mjvanhussen@
steunentoeverlaat.com.

In Tiroler sferen 
op de SeT Residentie

In Tiroler sferen op de SeT Residence.  Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Aan de Nijverheidsweg 
in Mijdrecht is dinsdag 14 januari 
begonnen met de bouw van zeven 
duurzame bedrijfs- en kantoor-
ruimtes. De eerste paal voor de 
nieuwbouw op het Mijdrechtse 
bedrijventerrein werd geslagen door 
wethouder Anja Vijselaar (Economie). 
De verwachting is dat voor het eind 
van het jaar de eerste ondernemers 
hun ruimtes kunnen betrekken.
De bouw is een initiatief van Menhir 
Vastgoed uit Wilnis. Directeur Roland 
Joustra: “De ruimtes zijn een combi-
natie van bedrijfsruimte en kantoor. 
Op de begane grond komt bedrijfs-
ruimte en op de eerste verdieping 
kantoor. Het gaat om zeer duurzame 
nieuwbouw. De duurzaamheids-
waarde is hoger dan wat de overheid 
voorschrijft in het Bouwbesluit. 
Behalve uitstekende isolatie, wordt 
gebruik gemaakt van zonnepanelen 
en een warmtepomp. Daarnaast is
er veel aandacht voor groen rond
de nieuwbouw en kan worden 
geparkeerd op een klimaat-
bestendige ondergrond.’’
Wethouder Anja Vijselaar is blij met 
de nieuwbouw die verrijst aan het 
begin van de Nijverheidsweg. “Het is 
een deel van het bedrijventerrein dat 
een opknapbeurt kan gebruiken. De 
bouw van deze ruimtes is een mooi 
begin van de revitalisering. Daar ben 
ik erg blij mee. Het bedrijventerrein 
vervult een belangrijke rol in onze 
lokale economie en zorgt voor veel 

werkgelegenheid. Deze nieuwbouw 
is een mooie impuls voor het vitaal 
houden van de Nijverheidsweg en 
een ontwikkeling om trots op te zijn.’’
Van de zeven bedrijfs- en kantoor-
ruimtes die worden gebouwd, zijn
er inmiddels zes verkocht. “In de zes 
ruimtes die zijn verkocht komen
allemaal ondernemers uit De Ronde 
Venen’’, zegt Joustra. “Dat laat zien 
dat er veel behoefte is aan dit soort 
ruimtes. Behalve een duurzaam 
gebouw ligt het natuurlijk ook op 
een mooie plek, op loopafstand
van het centrum van Mijdrecht. We 
streven ernaar dat voor het einde van 
dit jaar de ondernemers hun intrek 
kunnen nemen in de nieuwbouw.’’

Eerste paal geslagen voor 
nieuwbouw aan Nijverheidsweg

De bouw is begonnen, wethouder 
Anja Vijselaar heeft de eerste paal 
geslagen.
Foto:  Gemeente De Ronde Venen.
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Dan zal duidelijk worden wie de
illegale bouwsel mag laten staan en 
wie moet gaan afbreken. Ook het 
handhavingsbeleid zal dan aan de 
orde komen. Vraag is of iedereen
zich straks gelijk behandelt voelt? Dit 
artikel gaat over een nare ervaring 
van een echtpaar uit Vinkeveen die
in de praktijk heeft ondervonden
wat handhaven en een gevoel van 
ongelijke behandeling met je doet. 

Nieuw bestemmingsplan
De afgelopen jaren is er samen met 
alle betrokken partijen en in nauwe 
samenwerking met de provincie
hard gewerkt aan een nieuw
bestemmingsplan voor de
Vinkeveense Plassen. Dit gaat
duidelijkheid geven over het lot
van de meer dan 2000 illegale 
gebouwtjes. Al die tijd is er veel 
gedoogd qua bebouwing en grote 
kans dat vier hectare van deze
illegale bouwsels straks vergund zal 
worden en mogen blijven staan en
er zelfs nieuwe bouwwerken mogen 
worden geplaatst. Maar ook zal er 
voor een deel van de eigenaren 
duidelijk worden dat zij niet mogen 
bouwen en zelfs hun bestaande 
bouwsels moeten gaan verwijderen. 
De gemeente zal streng gaan hand-
haven. Maar hoe? Voelt het beleid 
wel eerlijk en zal het handhavings-
beleid wel voldoen aan het gelijk-
heidsbeginsel. Bij de inspreekavond 
vorige week bij de raadsvergadering 
over het nieuwe bestemmingsplan 
hoorden we veel insprekers het 
woord oneerlijk al uitspreken en ook 
viel de term coulance regeling vaak 
in de betogen. 

Handhavingsbeleid 
“Het handhavingsbeleid rammelt aan 
alle kanten en dat is straks voor de 
mensen op de legakkers ook goed 
om te weten. Denk er dus niet te 
makkelijk over dat het allemaal wel 
los zal lopen, want je kan er helemaal 
aan kapot gaan, zowel financieel als 
geestelijk”. Dit zeggen de bewoners 
van een recreatiewoning op Buiten-
borg in Vinkeveen die contact met 
ons opnamen. Zij vinden het belang-
rijk om hun verhaal te vertellen en 
dat het bekend wordt bij de buiten-
wereld hoe de gemeente De Ronde 
Venen met hun is omgegaan en dat 
terwijl er bij andere bewoners nog 
gewoon vrolijk verder gedoogd 
wordt. Die ongelijkheid is voor hen 
gewoon niet te begrijpen. Zij willen 
daarom graag hun verhaal kwijt en 
de inwoners waarschuwen wat hand-
haven voor gevolgen kan hebben 
voor inwoners als je pech hebt. 
 
Ongelijkheid onbegrijpelijk
“Wij vinden het oprecht fijn voor die 
mensen van al die illegale bouwsels 
op de legakkers dat een deel daarvan 
niet afgebroken hoeft te worden.
Wij weten uit ervaring hoeveel pijn 
dat doet. Toch, als wij dit lezen, gaan 
de wonden bij ons weer open en 
snappen we niets van gedoog- en 
handhavingsbeleid in De Ronde 
Venen. Met name de ongelijke 
behandeling is erg frustrerend.” 
;vertellen Lydia en Rob ons met
enige emotie. 

Massaal gedoogd 
Zij bouwden in de zomer van 2019 
een bijgebouw aan hun recreatie-

woning zoals er wel meer gelijkwaar-
dige aanbouwsel overal op het park 
zijn geplaatst. Daar is nooit een 
woord over gezegd of aan gedaan. 
Jarenlang is er massaal gedoogd. Dus 
wij hebben er nooit over nagedacht 
dat dit een probleem zou worden
als wij ook een stukje aan de woning 
zouden gaan aanbouwen. Wie zou er 
immers last van hebben?

Slechte kerstboodschap
Je kan ons naïviteit verwijten,
want wij dachten dat we, zoals 
overal op het park, een gelijkwaar-
dige aanbouw konden neerzetten. 
Maar dat liep dus even anders. 
Tijdens de vergevorderde bouw, 
kregen wij twee dagen voor de kerst 
op 23 december 2019, uit het niets 
bezoek van een ambtenaar van de 
gemeente. Hij kwam niet bepaald 
met een kerstcadeautje maar kwam 
onze kerstdagen verprutsen. Er
werd ons namelijk een bouwstop 
opgelegd. Na die kerstboodschap 
hebben we jaren in de ellende 
geleefd. We hadden nooit gedacht 
dat dit op onze leeftijd ons nog zou 
overkomen. We dachten te gaan 
genieten, maar het werd een hel 
waarin we terecht kwamen. 

Bezwaar buurman aanleiding
De gemeenteambtenaar kon ons 
vertellen dat de reden van het 
besluit van de gemeente was 
genomen op grond van een 
bezwaar van onze buurman.
Onbegrijpelijk voor ons. Het frus-
trerende was dat de buurman er
zelf helemaal geen last van had, hij 
verhuurde zijn woning en woont zelf 
in het buitenland. De reden dat de 
andere illegale gebouwen op het 
park gewoon mochten blijven staan 
en werden gedoogd was dat daar 
geen buren over hadden geklaagd. 
Wij hadden volgens hem dus 
gewoon pech met onze buurman! 

Principe kwestie
Wij vonden het wel jammer dat de 
buurman niet eerder dit bij aan ons 
heeft aangegeven. We hadden het 
dan graag met hem besproken en in 
onderling overleg willen oplossen 
en aanpassen. Pas toen de aanbouw 
zo goed als af was tekende hij 
bezwaar aan bij de gemeente. Hij 
had geen behoefte om hierover met 
ons in gesprek te gaan en gaf het in 
handen van de gemeente. Het was 
een principe kwestie voor hem. Wij 

Vinkeeen - Al meer dan tien jaar is er discussie over de illegale gebouwen 
op de legakkers in de Vinkeveense plassen. Een belangrijke mijlpaal lijkt 
nu bereikt: de gemeenteraad zal begin 2025 moeten beslissen over het 
nieuwe bestemmingsplan. 

GEEN GELIJKE BEHANDELING EN COULANCE IN BELEID OP DE VINKEVEENSE PLASSEN

Buren beslissen over 
gedoogbeleid in Vinkeveen

Foto’s zijn aangeleverd.

vonden het ook bijzonder dat
de buurman geen bezwaar had 
gemaakt van een aanbouwsel aan 
het huis wat tegenover hem in zijn 
vrije uitzicht staat. Dit mag om die 
reden gewoon blijven staan terwijl 
hij daar juist tegen aan kijkt. Bij ons 
moest hij echt moeite doen om het 
überhaupt te kunnen zien.

Gelijkheidsbeginsel 
We hebben de ambtenaar hier
ook naar verwezen want die buren 
waren gelijktijdig met dezelfde werk-
zaamheden bezig. Gezien het gelijk-
heidsbeginsel kon je volgens ons de 
één niet laten afbreken en het bij de 
ander gedogen. Wij hebben hier dan 
ook melding van gedaan. De ambte-
naar heeft toen dezelfde dag het 
pand bezocht en gesproken met een 
van de werklieden aldaar. Om voor 
ons onverklaarbare redenen heeft hij 
niet kunnen vaststellen dat er sprake
van bouwwerkzaamheden was. 
Onbegrijpelijk en alleen geloof-
waardig als er iets aan zijn ogen 
mankeerde, want werkelijk een blind 
paard kon zien dat er daar ook 
gebouwd werd. Onze bouw was in 
een veel vergevorderd stadium en
zo goed als af en daar was men nog 
volop bezig. Dat kon toch niet waar 
zijn? 

Identieke situatie bij de buren 
Op advies hebben we uiteindelijk 
een bezwaarschrift ingediend bij
de gemeente. Kern van het bezwaar 
was dat er op Buitenborgh zeer veel 
illegale bouwwerken staan waar de 
gemeente niet tegen optreed. In het 
bezwaar hebben wij ook gerefereerd 
aan de identieke situatie bij de over-
buren alwaar niet werd gehand-
haafd. Bij de zitting van de hoorcom-
missie is de situatie op Buitenborgh 
nader toegelicht. De uitspraak van 
de commissie is de gemeente ter 
beschikking gesteld. Voornaamste 
advies daarbij was: neem een stand-
punt ten aanzien van het beroep op 
het gelijkheidsbeginsel en motiveer 
dit besluit. Waaronder de ongelijke 
behandeling t.o.v. diverse panden 
waar men niet heeft gehandhaafd.

Onwil van de buurman 
Dan volgt er een hele periode wat 
we kunnen samenvatten, dat de 
gemeente er alles aan heeft gedaan 
om er vooral voor te zorgen dat
wij de boel weer moesten gaan 
afbreken. Geen enkele poging 
bespeurd om te kijken of er een 
andere oplossing gevonden kon 
worden in bijvoorbeeld de vorm
van mediation met de buurman. 
Objectieve rechtvaardiging onge-
lijke behandeling is er volgens de 
gemeente omdat het beleid zo is 
geformuleerd dat alleen in geval van 
verzoeken/meldingen wordt opge-
treden. De onwil van de buurman 
was voor ons dus het probleem en 
maakte legalisatie onmogelijk. 

Dovenmansoren 
De mening van de buurman was 
schijnbaar heilig voor de gemeente 
en men ging vol achter hem staan. 
Op een vraag van de rechtbank 
heeft de gemeente zelfs geantwoord 
dat het uitsluitend op zeggen van de 
buurman heeft vastgesteld wat de 
bezwaren zijn. Verificatie van de 
beweringen heeft niet plaats 
gevonden. Alle vaag omschreven 
bezwaren van de buurman en ook 
het algemeen belang zijn door ons 
genuanceerd en onderbouwd. We 
hebben er alles aan gedaan, van 
WOB verzoeken tot aan de Raad van 
State. Maar het is allemaal tegen 
dovenmansoren gezegd.

Alles weer gesloopt
Uiteindelijk is er een uitspraak na de 
zomer van 2024 gekomen die voor 
ons dramatisch was en een groot 
deel van onze levensvreugde heeft 
weggenomen in de afgelopen vijf 
jaar. Daar waar men elders dus niet 
handhaaft trok men bij ons alles uit 
de kast om ons het leven zuur te 
maken. Kijk overal maar op ons park 
en ook naar de illegale bouwsels op 
de legakkers die jaren gedoogd zijn 
en nu legaal worden. Die ongelijke 
behandeling snappen wij gewoon 
niet. Die prachtige aanbouw van 
onze gespaarde centen hebben wij 
weer allemaal moeten slopen. De 
buurman heeft gewonnen! Of hij
er echt gelukkiger van geworden is 
betwijfelen wij, want er is echt voor 
hem niets positiefs veranderd. 

Stress en ellende 
Het leek ons goed om te laten weten 
wat een besluit achter een bureau op 
het gemeentehuis voor impact heeft. 
Je wil niet weten wat voor ellende er 
op je afkomt en hoeveel stress dat 
kan opleveren als jij degene bent
die er wordt uitgepikt. Die ongelijke 
behandeling voelt zo verschrikkelijk 
en het is vechten tegen een macht 
die besluiten neemt zonder enige 
vorm van empathie. Aan het gelijk-
heidsbeginsel gaat men gewoon 
voorbij en is gewoon niet aan de 
orde. Je zou denken dat iedereen 
gelijk wordt behandeld. Als de wet 
zegt dat iets niet mag dan geldt dit 
toch voor iedereen. Bij ons is duide-
lijk geworden dat buren beslissen 
over gedoogbeleid in Vinkeveen. 

Uitnodiging voor B&W
Het kwaad is nu geschiedt en we 
hebben het tot ons verdriet moeten 
afbreken en weer in de oude staat 
teruggebracht. We moeten het nu 
proberen achter ons te laten en 
verder gaan met ons leven, maar het 
blijft een open wond. We zijn blij dat 
we via deze weg ons hart kunnen 
luchten, want dat helpt in het 
verwerkingsproces. In dat verband 
zouden we het heel fijn vinden als
de Burgemeester en/of wethouders 
eens bij ons op de koffie willen 
komen en dan gewoon eens naar
ons willen luisteren wat dit met ons 
heeft gedaan. Misschien dat er dan 
bij volgende gevallen wat meer 
empathie en begrip bij de gemeente 
komt kijken als er beslissingen 
moeten worden genomen! 

Beter een goede buur dan...
Tot slot hopen we voor al de
inwoners die straks op de legakkers 
geconfronteerd worden met dit soort 
beleid, dat er iets van gevoel bij de 
beleidsmakers zal zijn en meer 
coulance aan de orde zal komen.
Niet dat men van achter een bureau 
alleen strak naar de wet kijkt of, zoals 
bij ons, naar de buurman zijn pijpen 
danst. Ga gewoon eens langs om het 
zelf te bekijken en of er oplossingen 
zijn waar iedereen blij van wordt. 
Men is er toch voor het welzijn van 
alle inwoners! Voor alle zekerheid 
adviseren wij: wordt of blijf vrienden 
met de buren. In deze situatie geldt 
namelijk: ‘beter een goede buur dan 
een bureaucratische gemeente! ‘
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Burgemeester Maarten Divendal.  Foto is aangeleverd.
Eelco Doorn (D66).
Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Onlangs stelde 
D66 raadsvragen over de waar-
schuwing van Mark Rutte, secretaris-
generaal van de NATO. Die gaf eerder 
aan dat we ons moeten voorbereiden 
op oorlog. Raadslid Eelco Doorn 
(D66): “De waarschuwing van Rutte 
kan bedoeld zijn om de ernst van
de huidige geopolitieke situatie te 
onderstrepen zonder dat er een 
directe oorlogsdreiging is en in dat 
licht gezien moet worden als een 
vorm van druk om politieke en 
publieke steun te krijgen voor het 
verhogen van defensiebudgetten en 
militaire paraatheid. Maar de waar-
schuwing kan ook worden geïnter-
preteerd als een voorbereiding op 
potentiële risico’s.”
 
College: geen reactie
Eelco Doorn: “Het is dan ook belang-
rijk om deze signalen kritisch te inter-
preteren en te vragen naar de achter-
liggende informatie en risicoanalyses. 
Beschouwt het college dit als een 
gegronde dreiging of als strategisch 
drukmiddel?” Portefeuillehouder 
Maarten Divendal heeft weinig 
woorden nodig voor zijn antwoord: 
“Het college heeft geen specifieke 
opvattingen over uitspraken van 
(wereld)leiders of andere bekende 
personen. Derhalve geeft het college 
geen reactie op de uitspraken van de 
Secretaris-Generaal van de NAVO.”
 
Geen rol weggelegd
Raadslid Eelco Doorn: “De waar-
schuwing van Rutte veroorzaakt 
onder onze inwoners vast onzeker-
heid, angst en ook verwarring. Hoe 
moeten zij deze waarschuwing zien, 
moeten zij in actie komen of is het 
allemaal overdreven? Kan de 
gemeente het voortouw nemen nu 
het aankomt op duidelijke informatie 
en transparante communicatie?
Divendal: “De emoties die inwoners 
mogelijk ervaren bij dergelijke 
uitspraken zijn verschillend. Daar-
naast volgen de uitspraken elkaar 
snel op en zijn deze anders van toon. 
Dit is niet alleen iets van de laatste 
maand, maar van de laatste jaren.
Om die reden ziet de gemeente
geen rol weggelegd om hier zelf
actie op te ondernemen.”
 
Gevaarlijke situatie
Burgemeester Divendal vervolgt
zijn beantwoording: “Wel volgt de 
gemeente de communicatie van
de Rijksoverheid als het gaat om 
communicatie in nood- en crisis-
situaties en geeft de gemeente hier 
lokaal invulling aan. Deze nood- en 
crisissituaties kunnen zich in veel 
verschillende vormen voordoen, 

zoals een black-out (geen stroom), 
(tijdelijk) geen beschikbaarheid van 
(schoon) drinkwater of een gevaar-
lijke situatie. De Rijksoverheid 
communiceert hierover via Home | 
Denk vooruit. Ook inwoners van
De Ronde Venen worden via onder 
andere campagnes door de Rijks-
overheid geïnformeerd.”
 
Draaiboeken klaar?
Eelco Doorn wil weten of er concrete 
maatregelen of beleidsacties zijn die 
de gemeente nu al kan nemen om de 
weerbaarheid van De Ronde Venen 
en haar inwoners te vergroten in 
geval van oorlog. Doorn wil weten
op welke beleidsterreinen prioriteiten 
liggen en of er draaiboeken worden 
ontwikkeld? Ook vraagt Doorn of 
geïnventariseerd wordt welke hulp-
middelen en infrastructuur op korte 
termijn beschikbaar moeten zijn
bij een noodsituatie, zoals medische 
voorzieningen, energievoorzieningen 
en transportmiddelen?”
 
Noodvoorzieningen
“Overweegt de gemeente nood-
voorzieningen op wijk- of dorps-
niveau, zoals waterreservoirs, voedsel-
voorraden, of noodaggregaten, en
zo ja, hoe ziet dit plan eruit? Is het 
College in gesprek met het Water-
schap om de risico’s van over-
stromingen of het breken van dijken 
te bespreken en hierop voorbereid
te zijn?” Burgemeester Divendal:
“De organisatie van bevolkingszorg, 
inclusief crisiscommunicatie,
is een verantwoordelijkheid
van gemeenten.”

Individueel en collectief
Divendal: “Om vanuit gemeenschap-
pelijkheid te kunnen werken en om 
bevolkingszorg effectief te organi-
seren met 26 gemeenten heeft de 
Veiligheids Regio Utrecht (RU) een 
coördinerende en regisserende rol. 
Juist door die gecoördineerde 
samenwerking zijn we als individuele 
gemeente, maar ook als collectief
in de regio, in staat ons efficiënt
voor te bereiden. Dat ligt deels vast
in planvorming, waarin op basis van 
ervaringen uiteenlopende scenario’s 
zijn beschreven.”
 
Draaiboeken en taakkaarten
Divendal: “Dit gaat van brand, 
extreem weer, gevaarlijke stoffen, 
langdurige uitval van nutsvoorzie-
ningen tot en met een pandemie, 
stralingsincident, etc. De plannen
die bij elk onderwerp zijn uitgewerkt 
bevatten draaiboeken en taakkaarten 
voor elke partner die in het betref-
fende plan een rol heeft. Daar zit 

eveneens een risico- en crisiscommu-
nicatiecomponent in. Meer specifiek 
voor een dijkdoorbraak of over-
stroming geldt dat ook met een 
dergelijk incident in de planvorming 
rekening is gehouden. Het inspec-
teren van de dijken is een kerntaak 
van het Waterschap en derhalve in 
hun bedrijfsvoering opgenomen.”
 
Warm hart
Dat D66 de Nederlandse democratie 
een warm hart toedraagt, zal
algemeen bekend zijn. Eelco Doorn: 
“Welke plannen liggen er om ervoor 
te zorgen dat de democratische 
besluitvorming tijdens crisissituaties 
in stand blijft en niet opnieuw wordt 
‘geparkeerd,’ zoals gebeurde tijdens 
de Coronacrisis?”
 
Eigenstandig
Burgemeester Divendal heeft een 
rotsvast vertrouwen in de democrati-
sche besluitvorming. “Die wordt altijd 
gewaarborgd. Op het moment dat
de gemeente beslissingsbevoegd is, 
loopt besluitvorming altijd via de 
gemeenteraad op het moment dat de 
Gemeentewet hierom vraagt. In voor-
komende gevallen heeft de burge-
meester ook eigenstandige bevoegd-
heden. Op het moment dat een inci-
dent een grootschalig karakter krijgt 
en de gemeente niet langer beslis-
singsbevoegd is, zoals bij maat-
regelen tijdens de Coronacrisis, geldt 
dat het Kabinet op basis van bijvoor-
beeld de Wet publieke gezondheid 
noodmaatregelen kan treffen.”
 
Van korte duur
In geval er noodmaatregelen moeten 
worden getroffen, zullen die volgens 
Divendal van korte duur zijn en zo 
spoedig mogelijk omgezet worden in 
wetgeving, “zodat ook de Tweede en 
Eerste Kamer zich kunnen uitspreken 
over deze maatregelen. In een andere 
crisissituatie wordt bij de Rijksover-
heid een soortgelijk besluitvormings-
proces worden gevolgd. Hiermee 
wordt de democratische besluit-
vorming gewaarborgd.”
 
Te allen tijde
Divendal: “Deze (tijdelijke) wetgeving 
kan tot gevolg hebben dat (een deel 
van) de gemeentelijke taken niet 
meer onder verantwoordelijkheid 
vallen van gemeenten. En op dat 
moment is er ook geen sprake
van bestuurlijke besluitvorming
in gemeenten (en dus door de
gemeenteraden). Op het moment
dat besluitvorming noodzakelijk is 
door de gemeenteraden, wordt
deze te allen tijde gevolgd, zoals 
eerder in dit antwoord benoemd.”

ZIJN WE VOORBEREID OF GAAN WE DAT NOG DOEN? 

Burgemeester Divendal antwoordt op 
raadsvragen D66 over oorlogsdreiging

De Ronde Venen - De 22-jarige
Amber Beijer uit Mijdrecht wordt voor-
gedragen als nieuw raadslid namens 
het CDA in de gemeenteraad van De 
Ronde Venen. De officiële benoeming 
zal binnenkort plaatsvinden. Amber 
neemt de raadszetel over van Ria
de Korte-Verhoef. De Korte werd
in december beëdigd als Tweede 
Kamerlid voor Nieuw Sociaal Contract. 
Zij maakte onlangs bekend haar
functies als raadslid en Kamerlid niet 
te willen combineren. Volgens de 
wettelijke regeling valt de zetel terug 
aan het CDA, de partij waarvoor De 
Korte in 2022 werd gekozen.
Amber Beijer is een jonge, enthou-
siaste politica met veel ambitie en
relevante ervaring. Ze volgt momen-
teel de master Political Science aan de 
Universiteit van Amsterdam. Amber 
heeft ruim twee jaar gewerkt bij de 
Tweede Kamerfractie van het CDA. 
Daar was zij verantwoordelijk voor de 
online communicatie van de partij en 
partijleider Henri Bontenbal. Daarnaast 
is ze sinds kort onderzoeksassistent
bij het project ‘Schaduwmacht in 
Nederland’, een onderzoek naar de 
invloed van verborgen machtsstruc-
turen op de samenleving. Beijer stond 
tijdens de gemeenteraadsverkiezingen 
in 2022 op plek 6 op de kandidatenlijst 
van het CDA. Met haar benoeming 
breekt niet alleen een nieuwe fase in 
haar politieke carrière aan, maar
wordt ze ook het jongste raadslid in de 
gemeenteraad van De Ronde Venen.
Amber is vastberaden zich in te zetten 
voor thema’s die zowel jong als oud 
raken. Zo wil ze zich richten op het 
vergroten van het aantal woningen 
voor jongeren. Ook wil zij zich inzetten 
voor het versterken van verenigingen. 
Die ziet zij als hoekstenen van een 
vitale gemeenschap.
Over haar voordracht als raadslid zegt 
Amber: “Sinds afgelopen november 
ben ik als commissielid actief binnen 

de CDA-fractie in de gemeenteraad. 
Dat ik nu voorgedragen word als 
raadslid had ik niet verwacht, maar ik 
voel me vereerd en heel gemotiveerd 
om deze verantwoordelijkheid op me
te nemen. Als fractie hebben we een 
sterke lijn ingezet, en ik kijk ernaar uit 
om daar een positieve bijdrage aan te 
leveren!”
Ook de fractievoorzitter van het CDA 
in De Ronde Venen, Jan Rouwenhorst, 
kijkt met vertrouwen uit naar de 
benoeming: “Met Amber halen we een 
gemotiveerd en betrokken jong talent 
binnen de gemeenteraad. Haar frisse 
perspectief, energie en ervaring met 
communicatie maken dat Amber een 
enorme aanwinst voor onze fractie en 
de gemeentepolitiek is. Wij zijn er als 
fractie van overtuigd dat Amber zich 
met veel passie zal inzetten voor onze 
inwoners en de thema’s die zij belang-
rijk vindt.”
De officiële benoeming van Amber 
Beijer tot raadslid staat gepland voor 
donderdag 30 januari. Het CDA ziet
uit naar haar bijdrage aan de fractie
en de gemeenteraad.

Amber Beijer nieuw raadslid 
voor CDA De Ronde Venen

Amber Beijer wordt nieuw raadslid 
voor CDA De Ronde Venen.
Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Horecaonderneming 
‘Graaf Jan’ aan het Raadhuisplein
in Mijdrecht en gemeente De Ronde 
Venen hebben eind vorig jaar in 
onderling overleg besloten een
beëindigingsovereenkomst aan te 
gaan. Daarbij is afgesproken dat de 
horecaonderneming wel de nog
openstaande financiële verplichtingen 
aan de gemeente zou voldoen. Dat is 
inmiddels gebeurd.
 
Domper na enthousiasme
In de zomer van 2023 meldde de 
uitbater van ‘Graaf Jan’ nog in de 
Nieuwe Meerbode: “Wij zijn erg 
enthousiast dat we Rendez-Vous over 
hebben kunnen nemen en Graaf Jan 
kunnen starten. We hebben er enorm 
veel zin in om in Mijdrecht aan de slag 
te gaan! We zullen meteen van start 
gaan met een nieuwe lunch- en diner-
kaart en zullen na de zomer het restau-
rant zowel qua concept als uitstraling 
een metamorfose geven.” Hoe snel 
pakte dat faliekant anders uit.
 
Openbare toiletten toegankelijk?
Inmiddels heeft de gemeente 
afspraken gemaakt met ‘Bavier B.V.’ als 
beoogd nieuwe huurder. Uit gegevens 
van de Kamer van Koophandel blijkt 
dat deze besloten vennootschap 
gevestigd is in Vinkeveen. Na het
definitief aangaan van de huur-
overeenkomst zal de horecaexploi-
tatie, na het doorvoeren van wat 

interne aanpassingen, aan het Raad-
huisplein 3 door Bavier worden voort-
gezet. De regeling met betrekking tot 
de openbare toiletten blijft gehand-
haafd, zo laat de gemeente weten. 
Vorig jaar werd nog geconstateerd
dat de openstelling van de toiletten 
juist verre van ideaal was.
 
Kantonrechter
In de huurovereenkomst met Bavier 
wordt voor zover mogelijk voorgesor-
teerd op de situatie na 31 december 
2028. Voor Bavier is continuïteit van de 
bedrijfsvoering, ook na 31 december 
2028, van belang. Daarom wordt in de 
huurovereenkomst voorgesorteerd op 
diverse situaties die dan aan de hand 
kunnen zijn. Is er tegen die tijd nog 
geen zicht op (ver)nieuwbouw van het 
gemeentehuis, dan kan de huurrelatie 
al dan niet tijdelijk worden voortgezet, 
in welk laatste geval toestemming van 
de kantonrechter nodig is.
 
Recht van eerste huur
Moet de huurder in verband met (ver)
nieuwbouw de bedrijfsruimte (tijdelijk) 
verlaten, dan wordt in overleg met
de ondernemer gekeken naar een 
alternatieve locatie. Ook verplicht de 
gemeente zich in geval van herontwik-
keling op de gemeentehuis-locatie bij 
de ontwikkelaar een recht van eerste 
huur voor Bavier te bedingen voor
wat betreft de dan te realiseren 
horecagelegenheid.

Graaf Jan vertrokken uit Mijdrecht
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Foto’s zijn aangeleverd.

Door Peter Pos.

Allround zanger Jeffrey Schenk nam 
in zijn vanzelfsprekende theaterstuk 
‘Mooie Liedjes’ het publiek mee in 
een reis door het muzikale verleden 
en heden. Het was een avond vol
met herkenning en de allermooiste 
Nederlandstalige hits van Wim 
Sonneveld tot aan Acda en de 
Munnik. Het publiek genoot maar 
zong ook soms uit volle borst mee! 

Intieme sfeer
Ik moet eerlijk bekennen dat de 
naam Jeffrey Schenk bij mij nog
niet bekend was en ging dan ook vol 
verwachting met mijn vrouw naar
de voorstelling ‘Mooie Liedjes’ in het 
Parochiehuis in Mijdrecht. Het werd 
een mooie avond in een intieme 
sfeer waarin Jeffrey Schenk onder 
begeleiding van de fantastische 
pianist Charlotte Hebels er voor 
zorgde dat het in grote getalen 

aanwezige publiek werd getrakteerd 
op een ultieme theateravond voor
de liefhebber van Nederlandstalige 
muziek.

Jeffrey’s muzikale levensverhaal
Aan de hand van zijn persoonlijke 
muzikale levensverhaal vertelde 
Jeffrey het publiek mooie anekdotes 
en ontmoetingen met bekende 
artiesten, waaruit soms innige vriend-
schappen zijn ontstaan. Aan de hand 
van zes foto’s die uitgestald stonden 
op het toneel vertelde hij zijn verhaal. 
Trots zei dat hij, een door bevriende 
topfotograaf William Rutten 
gemaakte mega grote portretfoto 
van Rob de Nijs, thuis heeft hangen. 
Het bijzonder hiervan is dat hij deze 
iconische zanger kort geleden nog 
heeft mogen bezoeken om deze foto 
te laten signeren. Maar ook verhalen 
over zijn deelname in 2022 aan de 
laatste uitzending van ‘The Voice of 
Holland’, wat dat seizoen voortijdig 
stopgezet werd vanwege de mis-
standen. Drie coaches drukten 
destijds voor hem op de knop. Nooit 
zullen we echter weten hoever hij 
gekomen is, want dat mag hij gezien 
een geheimhoudingsplicht niet 
vertellen. De herinnering die hij
hier aan over hield is een foto met 
zijn coach Waylon.

Mooie muzikale reis met  
Jeffrey Schenk in Parochiehuis

Het begon bij Bolle Jan
Hij vertelde dat hij al op jonge leeftijd 
aan allerlei talentenjachten mee deed 
en uiteindelijk hierdoor zijn muzikale 
carrière in 2002 kon starten. Want het 
begon in het Amsterdamse Café Bolle 
Jan, de kroeg die gerund werd door de 
vader van René Froger. Jarenlang was 
Jeffrey daar één van de vaste artiesten. 
Hij laat weten dat hij daar het echte 
vak heeft geleerd, want artiest zijn
is zoveel meer dan alleen maar een 
liedje zingen. Het entertainen en
met mensen omgaan leer je volgens 
Jeffrey het beste in de kroeg. Hij is dan 
ook enorm dankbaar dat hij deze kans 
van de familie Froger heeft gekregen 
om zichzelf te ontwikkelen. Hij raakte 
ook bevriend met René en kan een 
boek schrijven over de dingen die hij 
in de 14 jaar dat hij hier zong heeft 
meegemaakt.

Mooie vriendschappen
Hoewel hij bij het grote publiek 
misschien nog niet zo bekend is,
heeft hij mooie connecties gemaakt 
en samengewerkt met veel bekende 
artiesten. Zo begeleide Cor Bakker 
hem achter de piano en ontstond er 
met hem een hechte vriendschap.
Hij zong duetten met o.a. Danny de 
Munk, Gerard Joling en Paul de Leeuw. 
Ook ontmoette hij een aantal keren 
zijn grote idool Lionel Richie. Enthou-
siast was hij over zijn samenwerking 
met Macy uit ‘The Bold and The Beau-
tiful’ en verder waren er nog talloze 
andere anekdotes te horen. Het feit 
dat het duo Fluitsma & Van Tijn
verantwoordelijk is voor alle muziek 
en liedjes van Jeffrey kan er misschien 
wel toe leiden dat het grote publiek
de komende jaren meer van Jeffrey
zal gaan horen.

Prachtige nummers
De mooie verhalen wisselt hij af met 
het vertolken van prachtige nummers 
die passend zijn bij zijn belevenissen. 
Zo zingt hij emotioneel nummers van 
Rob de Nijs en het nummer ‘Papa’ van 
Stef Bos als eerbetoon aan zijn vader 
die vroeger het hele land met hem 
doorreisde en zes jaar geleden is
overleden. Nummers van Hazes, Willie 
en Willeke Alberti met een link naar 
zijn tijd bij Café Bolle Jan. Maar ook 
random hits van Bløf, Neyman, 
Sonneveld, Boeijen en ga zo maar 
door. Ook recentere nummers en
een persoonlijke nummer ‘Sinds jouw 
geboorte’ wat hij in 2021 samen met 
Cor Bakker heeft geschreven en 

uitbracht ter ere van de geboorte
van zijn zoon kwam voorbij. 

Heerlijke voorstelling
Het was voor ons een verrassend 
mooie voorstelling, waarin Jeffrey 
Schenk onder begeleiding van pianist 
Charlotte Hebels in zijn eigen stijl het 
Nederlandstalige lied met verborgen 
pareltjes en prachtige klassiekers 
voorbij heeft laten komen. Bij alle 
liedjes zag je het publiek denken; ‘Oh 
ja, weet je nog toen’. Dat is het mooie 
aan muziek, en zeker aan muziek in 
onze eigen taal. Er kleeft altijd een 
herinnering aan. Of die herinneringen 
nou vrolijk of verdrietig zijn; muziek 
kan je naar een andere tijd en emotie 
transporteren. Niet alleen wij hebben 
genoten want het was absoluut een 
ultieme theateravond voor de lief-
hebber van Nederlandstalige muziek 
en een reis vol herinneringen.

Hitster Life
Tot slot wil ik dit nog even aan u kwijt. 
Misschien is het populaire muziekspel 
Hitster bij u ook reeds bekend. Het is 
een gezelschapsspel waar je muziek-
kennis en je vermogen om snel te 
denken wordt getest. Het komt er in 
het kort op neer dat je titels van hits
uit alle tijden moet raden. Bij ons thuis 
spelen we het dan ook met familie en/
of vrienden met veel plezier. Het spel 
Hitster is net als de voorstelling ‘Mooie 
liedjes’ een muzikale reis door verschil-
lende decennia en genres. Waarom ik 
dit vertel is niet om reclame te maken 
voor dit leuke spel, maar tijdens deze 
avond konden mijn vrouw en ik het 
niet laten om tegen elkaar zo snel 
mogelijk de titel en uitvoerend artiest 
tegen elkaar te fluisteren van de 
nummers die Jeffrey Schenk op zijn 
eigenwijze ten gehore bracht. Het was 
voor ons gewoon een avondje ‘Hitser 
life’. En we scoorde goed! Dat was dus 
de reden dat mensen ons geregeld 
tijdens de voorstelling om beurten iets 
in elkaars oor zagen fluisteren! 

Optreden van vader en dochter.  Foto: Lenny Oosterwijk.

De Ronde Venen - De provincie 
Utrecht heeft op 14 januari 2025
afgezien van het aanwijzen van een 
zoekgebied in gemeente De Ronde 
Venen ten westen van Baambrugge, 
maar heeft wel een zoekgebied iets 
verderop in de gemeente Stichtse 

Vecht aangewezen. “We zijn blij dat
de provincie naar onze inwoners 
heeft geluisterd en afziet van
plaatsing in onze gemeente. Maar 
we blijven ons verzetten tegen
plaatsing van windturbines net
over onze gemeentegrens”, aldus 

wethouder Cees van Uden (Duur-
zaamheid). De provincie heeft het 
zoekgebied ten westen van Baam-
brugge in gemeente De Ronde 
Venen afgewezen als locatie voor 
windturbines. Daarmee geeft de 
provincie aan te geloven in de 

De Ronde Venen blijft zich verzetten 
tegen windturbines bij de gemeentegrens

inschatting van het college dat het 
doel voor de opwek van duurzame 
stroom door middel van zon-op-
grote-daken en zonnevelden in 
gemeente De Ronde Venen
behaald kan worden.
Ook blijkt uit onderzoek dat plaatsen 
van windturbines nabij Baambrugge 
niet kan vanwege de waarde van
de Hollandse Waterlinie. Daarom 
besloot de provincie dat Baam-

brugge ook in de toekomst gevrij-
waard zal blijven van windturbines. 
Maar ook vlak buiten gemeente De 
Ronde Venen willen onze inwoners 
geen windturbines. Stichtse Vecht 
verzet zich tegen de komst van 
windturbines op haar grondgebied 
en zal gebruik maken van alle
mogelijkheden daartoe. Gemeente 
De Ronde Venen sluit zich daarbij 
aan.

Mooie mix aan kleurschakeringen in klank en stem

Mijdecht - Het Cultuurhuis Mijdrecht heeft er weer voor gezorgd dat het 
publiek afgelopen zaterdag 18 januari in het Parochiehuis in Mijdrecht 
kon genieten van een mooie culturele avond met prachtige Nederlands-
talige liedjes. 

Abcoude - Eric Vaarzon Morèl wordt wel de kunst-
schilder op gitaar genoemd en de ongekroonde
koning van de Nederlandse flamenco. Zijn dochter 
Eline schrijft onder de naam Morèl liedjes en maakt
een unieke mix van alternative dark pop, flamenco
en mediterrane invloeden. Het duo treedt zaterdag
1 februari om 20.15 uur op Theater Piet Mondriaan, 
Broekzijdselaan 46 in Abcoude. Samen mengen zij de 
kleuren op het palet van hun innerlijk op een bijzon-
dere manier. Er ontstaat een grote diversiteit aan kleur-
schakeringen, die hun verfijning vinden in klanken en 

stem. Van rood, de kleur van de passie en het vuur, naar 
geel, de kleur van de zon, via blauw, de kleur van water 
naar verde, que te quiero verde, ik hou van je groen. 
Spelen met haar vader vindt Eline eigenlijk heel 
normaal. “Het is een droom om dit samen te doen.
We zijn eigenlijk collega’s, maar het is heel fijn om met 
iemand die je zo goed kent op het podium te staan en 
lekker te kunnen improviseren.“ Ze spelen onder meer 
muziek waar ze vroeger samen naar hebben geluisterd 
om die vervolgens weer uit te werken tot eigen muziek. 
Kaarten via www.theaterpietmondriaan.nl.
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Afgelopen jaar stond ik daar, op het Praza do Obradoiro in Santiago de 
Compostela. Het is moeilijk te beschrijven wat er door je heen gaat als
je na elf jaar ineens oog in oog staat met de kathedraal als einddoel.
Gedurende elf jaar heb ik samen met een vriendin regelmatig etappes
gedaan; in België, Frankrijk, Spanje en Portugal. En het aankomen in
Santiago was een moment van voldoening, trots, blijheid en bezinning. 
Maar meer nog: een moment van stilte. Pelgrimeren naar Santiago is veel 
meer dan kilometers maken. Het is een oefening in loslaten, in aanwezig 
zijn. Ik was in de loop van de jaren steeds minder op pad en steeds meer 
op het pad. Met vooral aandacht voor het zijn in het hier en nu, te zien
wat de dag brengt. Lopend met je rugzak op ga je terug naar de basis.
De beweging van lopen was een anker, het ritme van mijn stappen was
als een metronoom die mijn negatieve gedachten tot bedaren bracht en 
positiviteit en energie bracht. Dat gevoel van pelgrimeren heb ik ook
teruggevonden in Mindful Walk. Mindful Walk nodigt je uit om zonder doel 
te lopen, zonder haast. Gewoon het contact van je voeten met de aarde 
voelen, het ruisen van de bomen horen en je adem volgen als een gids.
Het is alsof je een klein stukje van de pelgrimsweg in je eigen buurt creëert.
Pelgrimeren en Mindful Walk delen een fundamenteel inzicht: de kracht 
van vertragen in een wereld die altijd sneller lijkt te gaan. Tijdens mijn 
tocht naar Santiago leerde ik dat niet aankomen belangrijk is, maar het
onderweg zijn. Hoe vaak vergeten we dat in het dagelijks leven? Dat al het 
moois, al het echte, zich nu al afspeelt. Dus, als je ooit hebt gedroomd van 
een pelgrimstocht, maar nog niet de tijd of moed hebt gevonden, start 
dan eens met Mindful Walk in je buurt. Het hoeft niet ver of groots
te zijn om diepgaand te zijn. Elke stap is een reis, zolang je bereid bent 
écht aanwezig te zijn. Misschien ontmoeten we elkaar in Vinkeveen,
of op een pad dichtbij huis of ergens langs de Camino.
Ivonne Pappot, Mindful Walk instructeur en pelgrim.

Interesse in Mindful Walk? Kom dan naar de Mindful 
Walk-workshop 
Heartfulnessm,vrijdagmorgen 24 januari, of doe 
mee met de cursus van drie keer ruim anderhalf uur 
met start zaterdag 22 maart. 
Meer informatie en aanmelding: https://fix13.nl.

WANDELEN WERKT

De weg naar Santiago: een reis naar binnen

Mijdrecht/Wilnis - Tonky & Jack
is een vrolijk strandjuttersduo dat 
woont in een vuurtoren in Strandwijk 
aan Zee. Jack is een echte surfdude 
die vaak met zijn plank in de golven 
ligt en Tonky is zijn trouwe gekke 
hond. Tijdens de 4+ voorstelling 
spoelt er een kist aan op het strand. 
Wat zou er in zitten? Deze wordt 
gegeven zondag 9 februari om
15.00 uur in de Jenaplan Basisschool 
Vlinderbos, Veenweg 117a in Wilnis. 
Bezoekers zijn welkom vanaf
14.30 uur, de aula is open vanaf
14.45 uur. Kaarten kosten € 8,50
via de website www.cultuurhuis
mijdrecht.nl en € 10,– aan de zaal.
Groetjes uit Strandwijk aan Zee
is de eerste theatervoorstelling van 
Marten Fisher met Tonky & Jack in
de hoofdrol. Samen beleven ze de 
grappigste avonturen en maken ze 
de leukste liedjes. Marten Fischer is 
een veelzijdig kunstenaar; hij maakt 
graffitikunst, schrijft en produceert 
liedjes en maakt video’s. Uit zijn voor-
liefde voor het strand en golfsurfen 
ontstond het personage Jack, die 
samen met zijn hond Tonky in de 
vuurtoren woont, aan zee. Samen 
gaan ze al strandjuttend door het 
leven.

Stichting CultuurHuis Mijdrecht is 
een bewonersinitiatief dat het voor 
elkaar wil krijgen in eigen dorp 
oftewel ‘om de hoek’ te kunnen 
genieten van theater, film en muziek. 
De stichting werd in oktober 2022 
opgericht en heeft als doel het 
bevorderen van culturele activiteiten 
door het organiseren van culturele 
evenementen en/of activiteiten
en het stimuleren van initiatieven 
hiertoe. De stichting heeft geen 
winstoogmerk en bestuurders 
ontvangen geen beloning.
Meer informatie:
www.cultuurhuismijdrecht.nl.

Kindervoorstelling 
Groetjes uit Strandwijk aan Zee

Foto: Willem Visser.

COLUMN VAN K.RITISCH

Dit is geen nepnieuws
Ik schrijf deze column tijdens een historisch moment 
als ik Donald Trump tenminste mag geloven. Het is 
namelijk geschreven in inauguratie-toespraak van zijn 
presidentschap. Hier kondigt hij namelijk aan dat dit 
het begin is van een gouden tijdperk. Voor alle duide-
lijkheid zei hij daarbij wel voor Amerika dus wat de 
gevolgen zijn voor niet-Amerikanen kan ik niet 
inschatten. Hij is de 47ste president van de Verenigde 
Staten. In het getal 47 staat een 4 en 7. Als je die optelt 
krijg je het getal 11. Volgens de volksnumerologie 
wordt dit als het gekkengetal beschouwd. Waarom is 
onduidelijk. Volgens de ene theorie omdat het een 
dwaze overschrijding is van 10, het getal van de Tien 
Geboden; volgens de andere theorie omdat het 12-1 is 
en 12 zou volheid symboliseren wat 11 dwaas maakt, 
omdat het niet perfect is. Laten we beide theorieën 
eens loslaten op de persoon Donald Trump. Hoewel hij 
in zijn speech God vaak betrekt heeft hij ook veel over-
schreden wat God verboden heeft. Bij het 1e gebod 
wordt het al discutabel, want volgens dit 1e gebod zou 
er geen ruimte mogen zijn voor afgoderij en laat nou 
juist meneer Trump zich voordoen als de Messias’ van 
deze wereld. Aanhangers aanbidden of verafgoden de 
zelfverkozen redder des volks dan ook. Hij is daar nu 
niet bepaald vies van! Dan de andere theorie waar het 
gaat over niet perfect en dwaas. Kunnen we dat op 
hem reflecteren? Ik heb geen oordeel. “U mag het 
zeggen” om maar eens een lokale partij uit De Ronde 
Venen te quoten. Ik vind het moeilijk om te oordelen of 
deze man goed of slecht is voor deze wereld. Ik ben van 
mening dat deze wereld namelijk al niet meer goed is! 
En wie ben ik om te oordelen? Dat kan ik als simpele 
columnist van een lokale krant natuurlijk ook helemaal 
niet. Ik heb wel vooroordelen die werkelijk op niets 
gebaseerd zijn. De president komt bij mij niet zo serieus 
over. Ik weet niet hoe het komt, maar ik moet altijd 
denken aan Donald Duck als ik hem zie. Misschien 
komt het door de oom van Donald Duck die net zo 
puissant rijk is. Of misschien omdat ik zijn uiterlijk iden-
tificeer met een stripfiguur of één of andere tekenfilm 
held. Alhoewel ik het woord held hier zelf niet zo goed 
kan plaatsen. Hij is voor mij absoluut nog geen held. 
Dat is hij pas als ik over vier jaar kan constateren dat
hij de volgende drie punten die ik uit zijn speech heb 
gehaald heeft waargemaakt. Dit zijn: 
1. We zijn er voor elk kind dat droomt van een toekomst 
2. We maken een einde aan alle oorlogen
3. We zullen de wereld weer verenigen

Boodschap
Zijn boodschap aan de Amerikanen vandaag is dat het 
tijd is om opnieuw de moed, kracht en bezieling van de 
grootste beschaving in de geschiedenis te laten zien
en heeft het over gezond verstand. Hij geeft mij eerlijk 
gezegd niet altijd de indruk dat hij het goede voor-
beeld daarin geeft. Ik hoop niet dat dit de grootste 
poppenkast of freakshow is die we ooit hebben mee-
gemaakt in onze beschaving. Maar dit is natuurlijk alle-
maal de ver van ons bed show (hoop ik!) en ik dacht ik 
kan mij maar beter richten tot onze lokale politiek.
Ik had het net over een poppenkast en freakshow. Nou, 
laat ik het heel netjes uitdrukken dat er in De Ronde 
Venen momenteel in onze politieke gangen en achter-
kamertjes één grote ‘soap’ aan de gang is. De schrijver 
van ‘Goede tijden, slechte tijden’ zal er jaloers op zijn, 
want dit kan niemand bedenken. Ik zal het kort 
proberen uit te leggen in een soort van script voor een 
trailer van een slechte film. Het begint ergens vlak na 
de gemeenteraadsverkiezingen waarin Ronde Venen 
Belang een overweldigend machtsblok van 10 zetels in 
de raad krijgen. Bij het CDA heeft men op dat moment 
Jan Rouwenhorst intern respectloos al als oud vuil
aan de kant willen zetten, maar die is als ouwe rot
(dat bedoel ik wel met alle respect) niet zomaar van het 
CDA-voetstuk af te duwen en blijft. De teleurstelling bij 
de andere CDA-ers is dan groot. Want stiekem had één 
van de dames binnen het CDA toch wel verwacht, net 
als Rein Kroon, wethouder te kunnen worden. Maar 
niets wat CDA was werd wethouder, want het CDA 
mocht niet meedoen in de coalitie. Twee dames van
het CDA hebben toen het LEF gehad om ongestraft
dan maar hun stem in een ander partijtje te gaan 
gebruiken. Dat is toch raar en de kiezer in de maling 
nemen? Rein Kroon ging stampvoetend en teleur-
gesteld uit de politiek en is iets anders gaan doen
met huizen. Bij de lokale partij met de nieuwe naam 
Inwoners Collectief werd één zetel binnengehaald.
Het gerucht ging dat een meneer de Haas graag op die 

zetel was gaan zitten, maar intern was binnen de partij 
gekozen voor een Bloem (ene Melissa). Het politieke 
spel kon nu beginnen. Ene Huib, en iets met zeven 
huizen, dacht wel even als nieuwe wethouder Wonen 
het karweitje wat Rein had voorbereid te gaan 
inkoppen. Hoe was het spreekwoord ook alweer, van 
dat pronken met andermans veren? Hij deed het in 
ieder geval met een arrogantie van een pauw, wat
niet door iedereen werd gewaardeerd in ons lokale 
Capitool. Maarten, Cees en Anja maakten samen met 
de burgemeester het clubje van B&W compleet en 
deden hun best. Verder kwamen net als bij een goede 
soap diverse ongeloofwaardige verhaallijnen langs. 
Neem het verhaal van bijvoorbeeld een Bellopad wat 
geen fietspad werd maar stiekem wel werd verhard
om misschien dan toch lekker op te kunnen fietsen.

Boothelling
Of het verhaal van een boothelling in Vinkeveen die
in de zomer letterlijk en figuurlijk werd geblokkeerd 
waardoor er geen boten van de helling konden glijden. 
Grappig toch! Maar nu we het einde naderen van de 
vier-jarige lokale politieke cyclus begint de soap pas 
echt te draaien. Het rommelt een beetje binnen RVB, 
maar dat hoort nu eenmaal bij een partij wat uit het 
niets opeens aan de macht komt. Daar hebben we in de 
landelijke politiek al voorbeelden genoeg van. Er stapt 
een enkeling uit de partij en de problemen lijken achter 
gesloten deuren te blijven. Totdat plotseling het nieuws 
komt dat wethouder Huib er tussenuit knijpt en de pijp 
aan Maarten geeft. Maar welke Maarten bedoelen we 
dan? Maarten van der Greft, zijn collega-wethouder, 
had zelf een hoofdrol gepakt en gaf aan ook uit de 
partij RVB te stappen. Even dacht ik, die gaat naar zijn 
RVB-maatjes op Terschelling! Maar nee, hij gaf aan als 
individu verder te gaan. Het begon op een soort 
sprookje te lijken van tien kleine RVB-ertjes die zaten
in de raad en toen vertrok er één... blablabla... en toen 
waren er nog negen... etc. etc. en het verhaaltje was 
nog lang niet uit. Maar Maarten van der Greft liet
een paar weken later al weten toch maar weer met 
hangende pootjes terug te komen bij RVB, want alleen 
is maar alleen. ‘Foutje bedankt’, zullen we maar zeggen! 
We zaten eigenlijk te wachten dat we in de lokale 
Fabeltjeskrant konden lezen dat Rein de Vos... euh... 
Kroon weer als Wethouder huisjes mocht gaan bouwen 
in onze gemeente. Misschien dat hij via één of andere 
constructie via de selfmade partij LEF dit wel voor 
elkaar zou kunnen krijgen. 

Rein
Bijvoorbeeld omdat Ria de Korte naar de tweede kamer 
was vertrokken en hij dan de zetel van Ria die eigenlijk 
aan het CDA toebehoorde dan weer teruggegeven 
moest worden aan het CDA en Rein dan hier een 
beroep op zou kunnen doen om vervolgens met zijn 
verworven zetel gezellig naast de lokale Iron Lady 
Simone te gaan zitten. LEF had immers wel vaker met 
dat zetelroof bijltje gehakt. Maar er kwam geen Rein uit 
het bos maar plotseling was daar ‘zoef-zoef’, een Haas. 
Het bekende spreekwoord zegt ‘Rozen verwelken en 
bloemen vergaan’ en Melissa gaf aan te vertrekken
en haar stoeltje bij Inwoners Collectief af te staan. Niet 
Zoef maar Youp, niet van ‘t Hek maar die Haas pakte de 
zetel van Melissa af en had het LEF om met Simone in 
het praathuis te gaan zitten om dat zetelroof bijltje
op te halen. Trots stonden ze vervolgens op de voor-
pagina, namens de partij die eigenlijk helemaal door 
niemand gekozen is, om met andere bewoording te 
vertellen dat ze het Inwoners Collectief op slinkse wijze 
uit de raad hadden gehakt. Helaas Pindakaas, zei de 
Haas en zijn Baas! 
Wat een ‘soap’ is dit, en moeten wij als kiezers over een 
jaartje nog wel meewerken aan deze nieuwe variant 
van het spel ‘boompje verwisselen’, genaamd ‘partijtje 
verwisselen’? Als ik Burgemeester was zou ik het bijltje 
er bij neergooien en er mee kappen om leiding te 
geven aan dit zootje ongeregeld. Wat hoor ik nu? Stopt 
onze Burgemeester er inderdaad ook mee in november 
van dit jaar? Ik geef hem groot gelijk want dit is alle-
maal erg ongeloofwaardig en niet meer uit te leggen! 
Maar geloof mij, dit is allemaal echt geen nepnieuws!
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Door Peter Pos. 

In deze nieuwe rubriek die we in 
december 2024 zijn gestart brengen 
wij lokale fotografen in beeld. Deze 
week is de eer aan Wilco de Vries
uit Wilnis die als amateur-fotograaf 
behoorlijk aan de weg timmert en 
met een speciale techniek van foto-
graferen heeft hij zelfs de bijnaam 
toverbalfotograaf gekregen. Met zijn 
camera en een glazen bol maakt hij 
namelijk bijzondere zogenaamde 
toverbalfoto’s. In de editie van de 
Nieuwe Meerbode in De Ronde 
Venen wordt maandelijks een tover-
balfoto gepubliceerd en we hebben 
Wilco gevraagd of hij in Uithoorn
op deze manier ook toverfoto’s kan 
maken van kunstwerken die in de 
buitenruimte staan voor plaatsing
in de editie van Uithoorn. Dat gaat
hij in 2025 graag doen en dus kan 
Uithoorn ook kennis maken met de 
toverfoto’s van Wilco. Voor deze 
rubriek ‘Het perfecte kiekje van...’ 
gingen ik bij Wilco op de koffie om te 
horen wie deze toverbalfotograaf is? 

Wie gaat er schuil achter 
Fotograaf Wilco de Vries?
Mijn naam is Wilco de Vries, geboren 
in Amsterdam-West en dit jaar zestig 
lentes jong. Toen ik in de derde van de 
lagere school zat zijn we verhuist naar 
Amsterdam-Buitenveldert. Ik heb als 
benjamin een rustige en liefdevolle 
jeugd gehad met mijn broer en zus en 
lieve ouders in Amsterdam. Op mijn 
25e ben ik verhuist naar Mijdrecht met 
mijn vrouw, waar wij drie kinderen 
hebben mogen krijgen. Inmiddels 
wonen we in Wilnis en zijn de kinderen 
uitgevlogen. Tja... en zowel in mijn 
geboortestad Amsterdam, als in het 
mooie groene hart van Nederland 
waar ik nu woon, kan je natuurlijk 
prachtige kiekjes maken! 

Hoe ben je er toe gekomen 
om te gaan fotograferen? 
Ik heb eigenlijk altijd al veel plezier 
gehad in het maken van foto’s. Jaren-

lang heb ik met veel plezier in privé 
sfeer gefotografeerd. Samen met 
mijn dochter, die ook gek is op foto-
graferen, ben ik toen een cursus foto-
grafie gaan volgen. Dit heeft mijn 
passie voor fotografie ontzettend 
aangewakkerd en ik besteed er nu 
best wel veel tijd aan. Ik heb inmid-
dels een website www.contratikfoto
klik.nl en Instagram-pagina waar ik 
mijn mooiste foto’s op deel. Het is 
dus wel een beetje uit de hand 
gelopen hobby en is niet zomaar 
meer een fotootje schieten! 

Wat vind je zo leuk aan?
Misschien is het een combinatie van 
factoren. Ik doe wat ik leuk vindt en 
waar ik positieve energie van krijg. 
Fotograferen vindt ik gewoon heel 
leuk en door die cursus ga je het 
vanuit een hele andere kant bekijken. 
Je creativiteit krijgt de ruimte. Daar-
naast kwam ik in de gelegenheid om 
minder te gaan werken, waardoor 
meer tijd ontstond voor hobby’s en 
andere bezigheden. Tegenwoordig 
vindt ik dan ook echt heerlijk om op 
pad te gaan met mijn camera. Mooie 
bijkomstigheid is dat we sinds vier 
jaar een hond hebben en die moet 
natuurlijk uitgelaten worden. Dit 
dwingt mij om lekker naar buiten te 
gaan wandelen. En dan loop ik niet 
elke dag hetzelfde rondje in de buurt 
maar trek ik er echt op uit en heeft 
mij op veel nieuwe inspirerende 
plekken gebracht voor mooie foto’s 
te maken.

Je gaat dus het liefst 
alleen op pad? 
Nou, niet helemaal alleen, want de 
hond en de camera gaan natuurlijk 
mee! Het is heerlijk om op pad te 
gaan en de ideeën die door je hoofd 
spelen tot leven te laten komen. Ik 
heb onwijs veel plezier in het zoeken 
naar mooie natuurgebieden en 
plekjes. En geloof mij ons koude 
kikkerland is zo prachtig en er is
dus genoeg om heel veel mooie 
foto’s te maken! 

HET PERFECTE KIEKJE VAN...

Wilco de Vries

En op vakantie? 
Op vakantie gaat uiteraard mijn 
camera met alle lenzen in de koffer. 
Dat geeft soms wel eens wat irritaties 
van mijn reisgenoten, want overal 
waar ik loop zie ik wel een foto in 
mijn hoofd. Ik kan dan niet heel veel 
tijd besteden om het perfect allemaal 
neer te zetten en af te stemmen.
Op vakantie vind ik het dan juist wel 
weer de kunst dat je vaak in korte tijd 
van een mooie plek een leuk shot 
maakt. De instellingen gelijk goed 
hebben, lukt steeds beter en dat is 
een heel gaaf gevoel! Zo waren we 
afgelopen zomer op vakantie in 
Normandië in Frankrijk en daar is 
door onze bevrijders van de tweede 
wereld oorlog zoveel historie achter 
gelaten wat ik in beelden heb 
kunnen vastleggen. En natuurlijk
ook de gewone leuke vakantiekiekjes 
gemaakt.

Wat is je favoriete soort foto’s 
om te maken? 
Voor mij is het een leuke uitdaging 
om de mooie plekken waar ik kom 
om te zetten in een creatief en
origineel beeld. Maar onder andere 
door de cursus heb ik het fotogra-
feren in de natuur, stad, architectuur, 
conceptuele & vrije expressie 
ontdekt. Uiteraard zijn nog zoveel 
meer onderwerpen en expertises 
waarmee je met fotografie weer
een vervolg stap kan maken. 

Je bent inmiddels bekend als 
de ‘Toverbalfotograaf’! 
Waar komt dat vandaan?
Jezelf blijven uitdagen is belangrijk 
en daarom is op een dag het idee van 
de glazen bollen ontstaan. Simpel 
gezegd fotografeer ik met behulp 
van glazenbollen waardoor er
een heel bijzonder creatief beeld 
ontstaat. Mijn kinderen maken er wel 
eens grapjes over ‘Daar is pap weer 
met z’n ballen!’. Ik vind het een 
ontzettend leuke en creatieve manier 
van fotograferen. Inmiddels in de 
Gemeente De Ronde Venen
omgetoverd tot ‘De toverbalfoto’s 
van Wilco de Vries’ en kreeg ik de 
eervolle naam van ‘Toverbalfotograaf.

Wellicht leuk om dat even toe te 
lichten! Vertel iets meer over die 
eretitel? 
In De Ronde Venen is de Stichting 
Inwoners Voor Inwoners (IVI) actief en 
die ondersteunen allerlei initiatieven 
en promoten de gemeente. Ik kwam 
met de ze in contact en heb een
fotoreportage gemaakt tijdens een
event waar zij regentonnen aan de 
inwoners hebben uitgedeeld. De 
Stichting heeft ook in de Nieuwe 
Meerbode een zgn. IVI- pagina en 
men vond het leuk om de pagina 
meer kleur te geven door een creatief 
beeld te weerleggen van een mooi 
gebouw uit de gemeente en zo werd 
de rubriek de Toverbalfoto ‘geboren’. 
Dat is een groot succes en de lezers 
reageren hier goed op! Ik ga vanaf 
2025 nu ook voor de editie van 
Uithoorn periodiek een kunstwerk 
vastleggen in een toverbalfoto. Het
is voor mij een eer om dat te kunnen 
en mogen doen. Leuk toch om ook
in Uithoorn bekend te worden als 
‘Toverbalfotograaf’!

Wat is er zo bijzonder
aan een toverbalfoto? 
Het concept van het fotograferen 
door een glazenbol lijkt vrij simpel, 
maar het licht, de hoek en plek zijn 
zeer bepalend voor een perfecte foto. 
Doordat de zon het licht versterkt
via de glazenbol kan er een gevaarlijk 
brandpunt ontstaan, waardoor de 
camera kapot kan gaan. Het is dus 

telkens weer goed uitkijken hoe de 
zon staat voordat ik mijn camera er 
op zet. Ik heb verschillende maten 
aan toverballen en bij elke maat ziet 
de wereld er totaal anders uit als
je door de lens kijkt. Zo kan je een 
iconisch gebouw ineens een heel 
ander uiterlijk geven of kunstwerk 
nieuw leven inblazen. En ja het blijft 
een beetje toveren en tovenaars 
vertellen niet alles over de magie
van hun toverkunsten! 

Wat is je mooiste foto? 
Het perfecte kiekje van... 
Wilco de Vries dus!
Dat vind ik verdraaid lastig, aange-
zien ik zo onwijs veel foto’s maak!
Als ik ergens in een stad loop of waar 
dan ook in de wereld op vakantie
ben is er altijd wel een favoriet van 
de dag. Een foto waar ik trots op ben, 
en naar kan blijven kijken, is van een 
gebouw in Amsterdam-Zuid. En 
uiteraard foto’s met een toverbal, 
want die kunnen niet missen natuur-
lijk na deze uitgebreide toelichting
in dit interview! Het echte perfecte 
plaatje heb ik niet en moet ik 
misschien nog wel gaan schieten, 
want dat blijft een uitdaging. Het 
doel van mij als fotograaf is om met 
mijn foto’s mensen te verrassen, net 
even andere keuzes te maken dan 
‘normaal’. Maar ook mensen aan het 
denken zetten, het mooiste is als 

Foto’s zijn aangeleverd.

mensen even gepakt worden door 
een foto en je ziet dat ze er even bij 
stil staan en er door geraakt worden. 

Wil je nog iets kwijt aan de lezers? 
Mensen vragen mij wel eens waarom 
ik zo’n moeilijke naam voor de 
website heb gekozen. De reden is 
misschien wel leuk om te vertellen. 
Het is namelijk een persoonlijk eer-
betoon aan mijn liefdevolle vader
en een beetje vanuit mijn creatieve 
geest bedacht. Mijn vader wilde 
namelijk ooit een horloge zaak 
beginnen met een compagnon en
de naam die ze hiervoor bedacht 
hadden was ‘Contratik’. Echter is het 
nooit zo ver gekomen omdat mijn 
vader op te jonge leeftijd is over-
leden. Uiteraard ben ik deze naam 
nooit vergeten en aangezien een 
spiegelreflex camera ook contra klikt 
was de naam pardoes geboren. Als je 
Contratik en fotoklik aan elkaar plakt 
krijg je www.contratikfotoklik.nl. 

Tot slot
Wij vonden het een leuk interview en 
de lezers van de Nieuwe Meerbode 
hebben er nu een beeld van wie er 
schuil gaat achter de toverbalfoto-
graaf die in deze krant regelmatig 
één van zijn toverbalfoto’s zal tonen. 
Ik neem afscheid van Wilco en wens 
hem veel succes met zijn camera en 
toverballen!
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Mijdrecht - In een leuke wedstrijd 
met een spannende slotfase, waarin 
de goed leidende scheidsrechter 
Niels Bos maar liefst acht minuten 
blessuretijd bijtrok, heeft Argon met 
1-2 gewonnen van PVCV uit Vleuten.
Na de ruststand van 0-1 liep Argon 
na 55 minuten uit naar 0-2. Maar 
toen de thuisploeg een kwartier voor 
tijd de 1-2 maakte kon Argon maar 
moeilijk de bal in de ploeg houden. 
Met enkele uitvallen kreeg het nog 
wel mogelijkheden maar die werden 
niet benut. Ook het aandringende 
PVCV kreeg kansen maar verdedi-
gend kwam Argon uiteindelijk nog 
goed weg.
 
Snelle openingsfase
Het eerste kwartier opende Argon 
offensief met veel mogelijkheden
om tot een snelle openingstreffer te 
komen maar het doelpunt, ondanks 
een poging van Justin Schouten, 
bleef uit. Een actie van Quint Piris 
over links werd een prooi voor 

keeper Niels Daalhuizen. Na een half 
uur het eerste schot op doel van 
Argon . Doelman Saverio Zondag 
kreeg de bal niet echt onder 
controle, maar Tygo Limburg greep 
goed in. Na een half uur kreeg Argon 
loon naar werken. Een diepe pass
van Quint Piris naar de op snelheid 
liggende Sven Beek rondde Beek
slim af: 0-1.
 
Goed vervolg
De tweede helft begon Argon goed, 
een schot van afstand van Piris werd 
een prooi voor keeper Daalhuizen en 
even later na een prima aanval passte 
Piris op Justin Schouten, echter zijn 
schot ketste af op het lichaam van
de op de doellijn staande verdediger. 
Maar in minuut 55 was het wel raak. 
Een vrije trap van Schouten werd 
door Yannick van Doorn hard inge-
schoten, 0-2. Even daarna werd Sven 
Beek (geblesseerd) vervangen door 
Jeroen Houwing. Daarna twee 
pogingen van Argon, een omhaal 

Strijdend Argon 
beloont zich met drie punten

van Van Doorn zeilde nu over de lat 
en het schot van Piris ging naast de 
voor Argon verkeerde kant van
de paal.
Coach Jeroen de Zwaan bracht 
vervolgens twee wissels in.
Denzel Sno en Tim Waning werden 
vervangen door Tim Huisman en 
Quinten Oliekan. Kort daarna kopte 
invaller Joey Untied na een voorzet 
vanaf de zijkant de 1-2 binnen. Toen 
ook Jordy Zwaneveld door een bles-
sure vervangen moest worden door 
Teun Gortenmulder werd Argon op 
eigen helft gedrukt, het kon de bal 
niet meer in de ploeg houden en 
werd de thuisploeg gevaarlijk,
snelle uitbraken werden echter niet 
afgerond en ook doelman Saverio 
Zondag moest regelmatig handelend 
optreden.
Argon moest het doen met enkele 
schaarse uitvallen, waaruit Quint Piris 
tot tweemaal toe alleen voor de 
doelman verscheen maar die kansen 
leverde geen doelpunten op. 
Ondanks een ruime bijtelling van 
blessuretijd bleef Argon overeind en 
kon het de drie punten bijschrijven. 
Zaterdag komt CSW naar Mijdrecht.

Vinkeveen - Henk Kroon is onbetwist 
de sterkste speler van dit seizoen.
Na achttien ronden interne en vijf 
ronden externe clubcompetitie heeft 
de schaker uit Ouderkerk aan de 
Amstel een straatlengte voorsprong 
op de achtervolgers. Kroon staat
met 750 punten bovenaan de ladder.
Daaronder staan Wim de Groot uit 
Breukelen, Gert Jan Smit uit Waver-
veen, Matthijs Meijers uit Abcoude 
en Cees van Houten uit Woerdense 
Verlaat met respectievelijk met 604, 
601, 582 en 562 punten. Hun achter-
stand is nu halverwege dit seizoen 
ruim 2,5 á 3 bordpunten.

Matthijs was lange tijd lijstaan-
voerder, maar heeft in het onderling 
zowel met Henk als ook Wim punten 
gemorst. Gert Jan en Wim presteren 
heel sterk en solide. Cees, ook al jaren 
lid van het eerste team, staat op een 
bescheiden vijfde plek te loeren naar 
een hogere positie.

Verder staan de suptoppers Stefan 
Rijsbergen uit Wilnis, Thierry Siecker 
uit Vinkeveen, Cees Samsom uit 
Breukelen, Jeroen Vrolijk uit
Mijdrecht en Hidde Goossens uit 
Wilnis in de top 10. Hun punten:
496 - 490 - 471 - 468 en 465.

Schakers goed aan zet Op de plaatsen 11 tot en met 15: 
Alfred Weinhandl uit Mijdrecht (323). 
Bert Vrinzen uit Vinkeveen is dankzij 
een geweldige inhaalrace vanuit
plek 20 nu heel knap twaalfde met 
314 punten. Daarachter nieuw lid
Ed Kok, ook uit Vinkeveen, met
312 punten, Jan de Boer en René 
Appelman, beiden uit Mijdrecht
met 286 en 234 punten in de 
middenmoot. Arno Kroon uit 
Abcoude is hekkensluiter met
141 punten.
De leden van Denk & Zet
spelen elke dinsdagavond
in Dorpshuis De Boei in Vinkeveen.
Meer informatie:
06 - 1218 5845 / 06 - 4260 0176.

Wilnis - Bridgevereniging De Ronde 
Venen organiseerde afgelopen 
zondag weer een Open Bridgedrive 
in De Willisstee in Wilnis. Er was
veel animo uit onze gemeente,
maar ook kwamen deelnemers
uit de uitgebreide regio om mee te 
spelen. Er speelden 14 paren in de 
A-lijn, 12 paren in de B-lijn en 10 
paren in de C-lijn.
In de A-lijn boden en haalden Henk 
Hiemstra en Hans Bieraugel als 

enigen klein slem met een overslag 
in een 6 sans-atoutcontract: de 
topper van de dag. In de A-lijn was 
de eerste plaats met 57,99% voor 
Kees en Marja Mooij. Tweede werden 
Ellt Degenaars en Marja Hartmann 
met 56,94%.
In de B-lijn haalden Tiny Tijssen en 
Yvonne Schutijser 62,50% voor een 
eerste plaats. Tweede werden 
Anneke en Dick Bader met 58,13 %. 
De hoogste totaalscore van de dag 

Gezellig bridgen op zondagmiddag 
in drie verschillende lijnen

Mijdrecht – Afgelopen 13 januari 
barstte de strijd om de punten bij 
Bridgevereniging Mijdrecht weer los. 
Het was spannend en dat leverde
de volgende de uitslag op.
1. Kees en Marja Mooij 65,05%,
2. Doky en Dook Meents 57,18%,
3. Richard Morssink en Ad in ’t Veld 
56,25%. Toch was er weer klein slem 
6sans door paar Mooij. Ook de 
5schoppen gedoubleerd door paar 
Van Diemen mocht er zijn. Paar
Klaas Norel weerde zich met een 
4schoppen en 2ups.
Donderdag 16 januari gaf weer
veel strijd. De uitslag in de A-lijn:

1. Agnes Kroes en Truus Groot 
60,42%, 2. Hennie van der Reep 
56,25%, 3. Richard van Heese en
Dirk Coster 51,49%, net als Paula 
Kooijman en Koos Wieling.
Paar Groot speelde een mooie 
4schoppen met 3ups en de paren 
Baas, Van de Berg en Berkelaar 
maakten een prima 3sans met 3ups.
De uitslag in de B-lijn: 1. Jan en
Joke Groeneveld 69,17%, 2. Mart
van der Voort en Ben Gabriel 61,67%,
3. Gerda van Duren en Ineke Siegers 
56,67%. Twee paren speelden 
6schoppen; paar Groeneveld en
paar Gabriel.

Bridgevereniging Mijdrecht

Vinkeveen – Er vindt weer klaver-
jassen plaats op vrijdagen 24 januari, 
21 februari, 28 maart en 25 april, alle 
dagen om 13.30 uur in De Boei, 
Kerklaan 32 in Vinkeveen. De zaal 
gaat open om 13.00 uur. Tijdens de 

laatste editie op 20 december was er 
een groot deelnemersveld met maar 
liefst 84 kaarters. De eerste plaats 
was voor Ina Hoekstra met 5.423 
punten. De tweede plaats was voor 
Joop de Hoop met 5.317 punten. 
Derde werd Sjaan Kolenberg met 
5.146 punten.

Klaverjassen

Wilnis - Stichting Paraplu organiseert 
zaterdag 25 januari aan de Pieter 
Joostenlaan 28 in Wilnis weer een 
bingo met mooie prijzen. De zaal 

gaat open om 19.00 uur, de eerste 
ronde start om 19.30 uur. Een boekje 
kost € 6,50 en daarmee kunnen zeven 
rondes worden gespeeld. Daarna 
volgt een superronde (€ 0,50 per 
kaartje) voor de hoofdprijs.

Bingo in Wilnis

NATUUR DICHT BIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling
De Ronde Venen & Uithoorn.
IVN richt zich op natuureducatie. 
Voor meer informatie: kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Ze zitten in de bomen
Op een decemberdag neem ik een 
foto van een takkenwirwar hoog in 
een berk vlakbij mijn huis. Stopt er 
een vrouw met haar fiets: ‘Nu ben
ik toch wel even nieuwsgierig wat je 
aan het doen bent?’ Ik wijs omhoog: 
‘Voor de IVN-column’, zeg ik.
Enthousiast vertelt ze, dat ze een ge-
le kwikstraat in haar straat heeft ge-
zien. ‘Dat is opmerkelijk’, zeg ik.

Ik heb het thuis even nagekeken, 
maar het schijnt dat grote gele 
kwikstaarten in de wintermaanden 
niet altijd blijven bij hun plek aan 
snelstromende beken maar gaan 
zwerven, ook in steden. Dus ‘ja’,
het is mogelijk.
‘En ik heb ringmussen in mijn tuin 
broeden’, vervolgt zij. Zij blijkt ook 
af en toe de column te lezen. Bij de 
sloot door de nieuwbouw waar we 
staan en waar haar tuin aan grenst. 
Ze meldt dat ze, hoe toevallig, op 
de Kwikstaart woont en zij ziet soms 
een ijsvogel. Leuke waarnemingen 
van een enthousiaste buurt-
bewoner. Altijd leuk om te horen. 
Maar ondertussen zitten ze wel
in de bomen: de heksenbezems.

In Nederland zijn heksenbezems 
vaak in berkenbomen te zien. De 
aangetaste boom maakt in een
enkele tak een groot aantal zij-
takjes, zodat met name in de
herfst en winter een opvallende 
dichtere structuur in het sil-
houet van de boom te zien is.
Deze afwijking wordt veroorzaakt 
door een schimmel, waarbij uit
een enkele groeitop zich een groot 
aantal groeitoppen ontwikkelt. De
ziekte komt in veel verschillende 
plantensoorten voor. Men zou het 
op het eerste gezicht met een
vogelnest kunnen verwarren.
Heksenbezems dus niet verwarren 
met de maretak (vogellijm of mis-
tletoe). Dat is een ander verhaal.

Vast ergens uit de donkere middel-
eeuwen stamt het verhaal, dat hek-
sen zich in de nacht verzamelden 
in bomen, waar ze op hun heksen-
bezems naartoe kwamen. Gezellig 
keuvelden ze met flink wat van hun 
alcoholische, natuurlijk zelf gebrou-
wen drankjes. Bij het ochtend-
gloren moesten ze maken dat ze 
wegkwamen en als dat niet lukte, 
omdat ze met hun bezems verward 
raakten in de takken. En dan vielen 
ze naar beneden als ‘gewone
stervelingen’ en bleven hun
bezems in de bomen achter.
Zo gaat het verhaal!
 
Elza Vis,
IVN natuurgids.

Foto: aangeleverd.

CURSUS

Regio - Wil je weten waarom een 
sneeuwklokje een stinzenplant 
heet? Vind je het leuk om naar al 
die prachtige stoepplantjes tussen 
de tegels te kijken? Ben je geïnte-
resseerd in de wilde bloemen in je 
eigen woonomgeving?
Kom dan naar de plantencursus 
van IVN De Ronde Venen en
Uithoorn. De cursus is bedoeld voor mensen die weinig tot geen kennis 
van planten hebben en graag meer willen weten. In drie avonden en drie 
excursies maak je kennis met allerlei planten en hun bouw.
IVN vertelt: “We combineren theorie met ruiken, voelen, kijken en
zelfs proeven. Je zult zien dat je de natuur daarna anders gaat beleven. 
We starten in maart met vroege bloeiers en stinzenplanten als centraal 
thema. In mei zijn de stads- en stoepplanten het onderwerp en in juni
de wilde planten. De avondbijeenkomsten zijn 
in NME centrum De Woudreus in Wilnis, de ex-
cursies op verschillende locaties in de regio. De 
kosten voor de cursus bedragen € 35,–.”
Aanmelden voor de cursus en meer informatie 
over data en locatie: www.ivn.nl/afdeling/
de-ronde-venen-uithoorn, of via de QR-code.
Er is plek voor 20 deelnemers.

Planten kijken

was 64,58% door Rob Nuijen en Carla 
van Dijk in de C-lijn. Tweede werden 
daar Coen van Stralen en Frank van 
der Laan met 57,81%.

Binnenkort weer een Bridgedrive
De middag stond in het teken
van ontmoeting en gezelligheid. 
Vanwege de positieve reacties wordt 
zondagmiddag 16 februari weer een 
Bridgedrive gehouden in De Willis-
stee. Iedereen kan meedoen zowel 
leden als niet-leden van bridgeclubs. 
Inschrijven kan via bridge.drv@
mail.com. Voor meer informatie:
telefoonnummer 06 - 1542 2255.
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De Vinken 1 verstevigt koppositie. Foto is aangeleverd.

Jan van Veen (links) en Jos Lugtigheid, met in hun midden Conny, weduwe van Hans 
van Eijk. Zij is elke editie aanwezig om de prijzen uit te reiken.  Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Vinkeveen - Na de galavoorstelling 
van vorige week tegen Sporting 
Badhoevedorp speelde De Vinken 1 
afgelopen zaterdag opnieuw een 
thuiswedstrijd. De bezoeker was 
Nexus uit Schiedam. De Vinken, 
gesponsord door Koeleman Elektro, 
is lijstaanvoerder. Nexus is in een 
pittige strijd verwikkeld om de 
tweede plaats.
De start van de wedstrijd was ietwat 
rommelig. De scheidsrechter moest 
vanaf het begin de touwtjes flink 

aantrekken. Enig duw- en trekwerk 
werd niet gewaardeerd en leidde 
regelmatig tot een vrije bal. Des-
ondanks was de start overduidelijk 
voor de Vinkeveners. Na tien minuten 
stond de ploeg van trainer-coach 
Amel Groos al met 6-1 voor dankzij 
treffers van Robin van der Vliet, Jelle 
Mul, Levi Kroon en Nieko Dankelman.
De bezoekers uit Schiedam vochten 
voor elke bal, maar verloren deze 
met name na afstandsschoten vrijwel 
direct weer. De Vinken bleef in de 

De Vinken 1 verstevigt koppositie

eerste helft flink door scoren. Via
10-2 bouwden ze een comfortabele 
ruststand op van 14-4. De sterke
verdediging van de Vinkendames
en de geweldige reboundkracht
van de heren maakten het voor de 
tegenstander een lastige wedstrijd.
In de tweede helft was aan Vinken-
zijde Levi Kroon messcherp in zijn 
afronding. Hij behaalde deze 
wedstrijd een indrukwekkend 
scoringspercentage. Het spelbeeld 
veranderde niet veel. De energie bij 
de Vinkeveners bleef hoog, terwijl de 
scherpte bij Nexus zichtbaar afnam. 
Na een fraai afstandsschot van Jelle 
Mul volgde een nog mooiere door-
loopbal van Levi Kroon, die hij met 
één hand afmaakte. Halverwege de 
tweede helft brengt De Vinken met 
Bart de Ruiter en Finn Kroon twee 
nieuwe krachten in het veld. Ook zij 
weten uitstekend doel te treffen en 
zo loopt De Vinken gestaag verder 
uit tot een 27-11 eindstand. De 
koppositie is verder verstevigd. 
Volgende week gaat De Vinken
op bezoek bij Luno in Linschoten.
Scores aan Vinkenzijde: Levi Kroon 
(10), Robin van der Vliet (4), Jelle Mul 
(3), Nieko Dankelman (2), Finn Kroon 
(2), Zoë van Dasler (2), Jerom Stokhof 
(2), Deena Dankelman (1), Bart de 
Ruiter (1).

Mijdrecht - Al fietsend door de
gure wind en dikke mist zag ik in 
Mijdrecht een achttal dik aangeklede 
mensen getooid met mutsen en 
dikke handschoenen aan bij de 
aldaar gelegen Jeu de Boules baan 
dapper, maar vooral enthousiast met 
de jeu de boule ballen gooien.
Reden voor mij om even een kijkje te 
nemen bij deze dappere strijders die 
zich door de weersomstandigheden 
niet lieten weerhouden om hun
favoriete spel met elkaar te spelen.
Al even verbaasd als ik was door hun 
doorzettingsvermogen, waren zij dat 
er een toeschouwer kwam kijken en 
vroegen zij zich af of ik wellicht iets 
wilde vragen. Ik gaf aan dat ik eigen-
lijk geen vragen had, maar ze min of 
meer een compliment wilde geven 
en het een mooi schouwspel vond zo 
in de mist inwoners met elkaar een 
spel zien spelen. Ongevraagd gaven 
ze mij toch wat informatie en deelde 

mede dat zij dit elke woensdag met 
een vaste groep inwoners deden
en er was vandaag zelfs bezoek uit 
België die een balletje kwam mee 
gooien. Ze gaven aan dat het een 
leuke manier was om te bewegen en 
de spieren soepel te houden. Boven-
dien was het goed voor de sociale 
contacten en bovenal erg gezellig. 
Natuurlijk deed iedereen zijn best, 
maar meedoen was belangrijker dan 
winnen verzekerde men mij toe. En 
dat was mij wel duidelijk geworden, 
want je kan zelfs met Jeu de Boule 
behoorlijk de mist in gaan! Men gaf 
mij nog mee dat dit werd georgani-
seerd vanuit de beweegkamer van 
de Stichting Samens, de welzijns-
organisatie die jarenlang bekend is 
geweest onder de naam Tympaan
De Baat. Nou, een mooier voorbeeld 
dat deze nieuwe naam heel passend 
is, kon ik mij niet voorstellen, want 
dit was ‘Samens’ door weer en wind.

Met Jeu de Boule 
kan je ook de mist in gaan!

De Hoef - Vrijdag 17 en zaterdag
18 januari is in De Springbok in
De Hoef het traditionele Hans van 
Eijk Koppeldriebanden toernooi 
gespeeld. Dit toernooi draagt de 
naam van de medeoprichter van 
Biljartclub de Hoef, een man die én 
biljarten én de gezelligheid die bij 
deze kroegsport hoort op een
geweldige manier heeft vertegen-
woordigd.
In totaal waren 24 koppels ingedeeld 
in zes poules van vier. Alleen de 
winnaars van elke poule gingen
door naar de kwartfinale. Op vrijdag 
was het in elke poule ongemeen 
spannend. Na twee ronden waren
er nog veel koppels die kans hadden 
om door te gaan. Uiteindelijk 
wonnen Paul Schuurman/Herman 

Turkenburg hun poule nipt door
een goede laatste partij en John van 
Dam/Rik van Zanten hun poule door 
een net iets beter carambole percen-
tage dan Hans Bak/Nico van Soeren. 
Sander Raadschelders/Bart Peek was 
het winnende koppel in hun poule 
door een beter onderling resultaat
in de partij tegen Johan Breur/Peter 
Rewijk.
Ook in de zaterdagpoules was de 
spanning tot de laatste ronde om te 
snijden op de overmacht van Jan van 
Doorn en Arijan Cornelissen in hun 
poule na. Zij wonnen alle drie de 
partijen. Jos Lugtigheid en Jan van 
Veen gingen door op basis van een 
beter carambolepercentage dan het 
koppel Bert Loogman/Ray Kramer. 
Op het centrecourt speelden Rick 

Verrassende winnaars 
Koppeldriebandentoernooi

Honing met Collin Baars in de laatste 
partij gelijk tegen Henk Doornekamp 
en Theo Valentijn. Daardoor 
eindigden deze koppels beide met 
vijf punten en een 100% carambole 
percentage. De organisatie besloot 
een beslissingswedstijd te laten 
spelen. Rick en Collin wonnen die 
partij, Henk en Theo kwamen slechts 
één carambole tekort.

Finalewedstrijden
In de drie kwartfinales wonnen Rick 
en Collin hun wedstrijd weer, net als 
Jan van Doorn/Arijan Cornelissen en 
Sander Raadschelders/Bart Peek. Het 
koppel Jos Lugtigheid/Jan van Veen 
ging als beste verliezer ook door naar 
de halve finale. Verrassend genoeg 
wonnen Jos en Jan die halvefinale-
partij tegen het tot dan toe onge-
naakbare koppel Jan van Doorn/
Arijan Cornelissen. In de andere 
halvefinalepartij waren Sander en 
Bart duidelijk beter op dreef dan Rick 
en Collin. Er volgde een finale tussen 
de koppels Jos Lugtigheid/Jan van 
Veen en Sander Raadschelders/Bart 
Peek. Het bleef daarin lang span-
nend, maar de ervaring van de seni-
oren Jos en Jan gaven de doorslag. 
Jos had in alle voorgaande partijen 
de meeste caramboles gemaakt, in 
de finale was Jan van Veen niet te 
stoppen. De ene na de andere caram-
bole toverde hij uit zijn keu. En dan 
te bedenken dat zowel Jan als Jos
de laatste jaren behoorlijk gesukkeld 
hebben met hun gezondheid. 
Iedereen gunde hen dan ook deze 
titel. Organisator Hero Janzing en 
voorzitter Hen Kandelaar spraken 
hun dank uit naar de deelnemers
en bediening.

Vinkeveen - Vrijdag 24 januari, 
aanvang 20.00 uur, is er in Cafè
Biljart de Merel, Arkenpark Mur 43,
in Vinkeveen weer prijsklaverjassen. 
Er worden vier ronden van zestien 
giffies gespeeld. Vervolgens worden 
de punten bij elkaar opgeteld en is 

de uiteindelijke winnaar bekend.
Afgelopen vrijdag was Dirk van 
Nieuwkerk de beste kaarter met 6638 
punten. De totale uitslag van deze 
avond was: 1. Dirk van Nieuwkerk 
met 6638 punten. 2. Mia Pols met 
6571 punten en 3. Diny van Schep-

Dirk van Nieuwkerk 
wint klaverjassen

pingen met 6535 punten. De poedel-
prijs was voor Egbert Verkerk met 
5089 punten.

Toekomstige speeldata
Toekomstige speeldata zijn
7 en 21 februari, 7 en 21 maart,
4 en 18 april, 16 en 30 mei,
13 en 27 juni en 11 juli.
Meer informatie: tel. 0297 - 263 562, 
mail: demereldorus3@gmail.com.

Wilnis - De turnsters van Sport-
vereniging Veenland uit Wilnis 
hebben recent indrukwekkende
prestaties geleverd. Het is duidelijk 
dat de turnsters van Veenland hard 
werken en mooie resultaten boeken.
Al vroeg in de ochtend begon de 
wedstrijd voor Nevé, Célie, Maud, 
Silvie, Lynn en Livv. Ze waren behoor-
lijk zenuwachtig, maar na de sprong 
waren de zenuwen verdwenen en 
werd er goed gesprongen. Op de 
brug deden ze het fantastisch. Met 
hoge zwaaien en een mooie hoek-
hang imponeerden ze de jury. Livv 
werd eerste op brug, Célie en Lynn 
beiden tweede. Nevé had goed
geoefend op haar tegenspreiden en 
deze ging perfect. Maud maakte na 
de buikdraai een mooie buiging voor 
de jury.
Op naar de balk. Tijdens de training 
op donderdag ging het niet zo goed, 
maar een slechte generale repetitie 
betekent doorgaans een goede 
wedstrijd. Ze deden prachtige
oefeningen met handstanden
en koprollen, een mooie Arabier 
afsprong en zelfs de tenen waren 
gestrekt tijdens de zweefstand.
Livv werd tweede, Célie derde.

Het laatste toestel was de vloer. Het 
was even wennen aan een vierkante 
vloer in plaats van een lange mat, 
maar na het inturnen waren ze eraan 
gewend en sloten ze de wedstrijd 
keurig af met mooie oefeningen.
Livv werd tweede, Lynn derde,
Nevé vierde en Silvie vijfde. Dat is
een topprestatie. Bij de prijsuitreiking 
waren er verbaasde gezichten toen ze 
niet werden genoemd bij de tweede 
plaats en ze op het hoogste podium 
mochten staan. Een prachtige team-
prestatie, een mooie eerste plaats.
In de laatste wedstrijdronde turnden 
Myrthe, Chloé en Sunday hun 
wedstrijd. Ze zaten samen met
turnsters van Abcoude in een team. 
Ze startten op vloer en Myrthe
deed voor het eerst een oefening
op muziek, wat ze keurig uitvoerde. 
Daarna gingen ze naar de balk en ook 
daar presteerden ze voortreffelijk. 
Myrthe werd tweede op balk.
Vervolgens gingen ze naar sprong, 
waar ze ook prima cijfers behaalden. 
Op brug zwaaide Myrthe zich naar 
het hoogste cijfer met complimenten 
van de jury. Uiteindelijk bleek dat
ze een mooie gouden teammedaille 
hadden behaald.

Veenland turnsters 
eerste op voorronde

Een geweldige teamprestatie. Foto is aangeleverd.
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Schrijf je in als nieuw lid.  Foto is aangeleverd.

Uithoorn - Altijd al willen honkballen, 
softballen of beeballen? Dit is je kans. 
Iedereen geboren in 2008 of eerder 

kan een gratis lidmaatschap winnen 
bij honk- en softbalvereniging 
Thamen in Uithoorn.

Win gratis lidmaatschap bij honk- 
en softbalvereniging Thamen

Hoe doe je mee? Schrijf je in als nieuw 
lid tussen 20 januari en 5 april 2025. 
Daarnaast mag iedereen, jong en oud, 
sowieso vier keer gratis meetrainen 
om te ontdekken hoe leuk de sporten 
en club zijn.
De winnaar van het gratis lidmaat-
schap wordt bekendgemaakt tijdens 
de eerste competitiewedstrijd van
de honkbal Heren 1 tegen Quick 
Amersfoort H2 op zondag 6 april.
Een dag vol spanning, sport en
gezelligheid, waar jij bij kunt zijn!
Bij Thamen draait alles om sportiviteit, 
plezier en samen sporten in een 
hechte, gezellige vereniging. Of je nu 
een beginner bent of al ervaring hebt, 
je leert niet alleen de kneepjes van 
het spel, maar je maakt ook vrienden 
voor het leven. Honkbal, softbal en 
beeball zijn geweldige teamsporten 
die je lekker buiten speelt in de 
mooiste maanden van het jaar.
Interesse? Neem contact op via info@
thamen.info of kijk op website www.
thamen.info voor meer informatie.

Uithoorn - AKU organiseert
zondag 26 januari ‘Uithoorns
Mooiste - De Loop’, waar naar 
verwachting ongeveer 1500 lopers 
van jong tot oud aan zullen 
deelnemen.
Om alle deelnemende lopers een 
veilig parcours te bieden, heeft de
organiserende vereniging AKU
een verkeersplan gemaakt waar
de gemeente Uithoorn vergunning 
aan heeft verleend. Dat betekent
dat er voor de omwonenden enige 
tijd verkeershinder zal zijn.
In onderstaand verkeersplan is 
aangegeven waar en op welke tijd
er afzettingen van en hinder op 
straten/wegen zijn.

Wij vragen alle bewoners van 
genoemde wegen en straten hier-
voor om begrip en medewerking.
In geval van nood zorgen onze 
verkeersregelaars ervoor dat u altijd 
de wijk of straat kunt verlaten.
 
Legmeer West
Randhoornweg tussen de Randweg 
en Sportpark: 10.00 - 13.00 uur.
Randhoornweg tussen Sportpark en 
de Randweg: 10.00 - 13.00 uur.
Randweg tussen Langs de Baan en 
Poelweg: 10.45 - 11.30 uur.
Randweg tussen Poelweg en Langs 
de Baan: 10.45 - 11.30 uur.
Poelweg tussen Maximalaan en
de Randweg: 10.45 - 11.30 uur.

Poelweg tussen de Randweg en
de Maximalaan: 10.45 - 11.30 uur.
Noorddammerweg tussen Randweg 
en Randhoornweg: 10.00 - 14.00 uur.
Noorddammerweg tussen
Randhoornweg en Randweg:
11.00 - 11.30 uur.

Legmeer West ten zuiden
van het Hermelijnenpad
Kruising Knobbelzwaan en
Noorddammerweg: 11.25 - 13.00 uur.
Hermelijnenpad 11.00 - 13.00 uur.
Men kan de wijk ongestoord verlaten 
of betreden via de Faunalaan en 
Knobbelzwaan.

Legmeer West ten noorden
van het Hermelijnenpad
Vogellaan: 10.15 - 11.30 uur.
Vogellaan tussen Haas en het
Amfibieenpad: 10.15 - 13.00 uur.
Hermelijnenpad: 11.00 - 13.00 uur.
Faunalaan fietspad: 11.00 - 13.00 uur.
Faunalaan tussen Hermelijnenpad en 
Amfibieenpad: 11.00 - 11.30 uur.
Faunalaan (niet afgesloten, wel veel 
hinder): 11.30 - 13.00 uur.
Men kan de wijk verlaten via Haas
en het parkeerterrein richting
Noorddammerweg tussen
11.00 - 11.30 uur (wel wachttijden).
 
Maximalaan
Oversteek bij Poelweg
(geen afsluiting, wel wachttijden): 
11.15 - 11.40 uur.

Verkeersplan tijdens 
‘Uithoorns Mooiste - De Loop’

Oversteek Waterlinie
(geen afsluiting, wel wachttijden):
11.24 - 13.00 uur.
Fietspad tussen Waterlinie en
Noorddammerweg: 11.15 - 13.00 uur.
 
De Kwakel
Poelweg tussen Maximalaan en
Vuurlijn: 11.15 - 11.45 uur.
Iepenlaan: 11.15 - 11.45 uur.
Noorddammerweg bij Iepenlaan
(geen afsluiting, wel wachttijden):
11.15 - 11.45 uur.
Vuurlijn tussen Watsonweg en 
Noorddammerweg: 11.10 - 13.00 uur.
Vuurlijn tussen Noorddammderweg 
en Watsonweg: 11.20 - 13.00 uur.
Vuurlijn tussen Poelweg en
Hoofdweg: 11.20 - 11.50 uur.
Hoofdweg: 11.15 - 12.00 uur.
Fietspad langs Noord-Zuid route:
11.15 - 12.15 uur.
 
Meerwijk
Fietspad Amsteldijk Vrouwenakker-
Uithoorn: 11.30 - 12.30 uur.
Grevelingen, Gouwzee, Gooimeer: 
11.30 - 12.30 uur.
Laan van Meerwijk oversteek bij 
Molenvliet (geen afsluiting, wel 
wachttijden): 11.35 - 12.35 uur.
 
Uithoorn
Boterdijk - Molenvliet - Watsonweg: 
11.40 - 12.45 uur.
Boterdijk - Watsonweg - Molenvliet 
11.35 - 12.45 uur.

Busbaan
Poelweg: 11.17 - 11.37 uur.
Noorddammerweg: 11.26 - 13.00 uur.

Linksvoor matchwinnaar Henk Springintveld.  Foto is aangeleverd.

Uithoorn - Zonder kopman Fred 
Voorn vertrok Damclub K&G enigs-
zins bevreesd naar Haarlem. Deze 
vrees werd alleen maar vergroot
toen Wim Könst verloor.
Könst, al twee maal matchwinnaar, 
verloor onverwacht zeer snel, zeker 
voor iemand die normaal altijd het 
licht uitdoet, 2-0 voor HDC. Het bord 
van Adrie Voorn stond in lichterlaaie, 
maar met een damslag wist hij het 
bord te blussen en het vuur uit zijn 
tegenstander te halen, 2-2. René de 
Jong had enig voordeel, maar niet 
genoeg voor de overwinning,
tussenstand 3-3.
Al de ogen werden vervolgens 
gericht op invaller Henk Spring-

intveld. De nestor van de club, 
dartelde als een jonge spring in het 
veld over de damvelden. Hij liet zijn 
opponent verbijsterd en met lege 
handen achter. Zo werd de Nieuw-
vener, onder Kwakelse vlag, de held 
van de avond, eindstand 5-3 voor 
Kunst en Genoegen.
28 februari speelt K&G de laatste 
bondswedstrijd van dit seizoen. 
Momenteel wordt de tweede plaats 
bezet achter het ongeslagen Diemen. 
In de onderlinge competitie, die
elke woensdagmiddag in ’t Fort
De Kwakel wordt gespeeld, staat
Cor Westerveld op kop. Al moest hij 
wel remise toestaan aan de sterk 
spelende Kees Harte.

Invaller bezorgt Damclub K&G 
de zege

Tram was spoor bijster
Uithoorn - Zaterdagmiddag rond 
16.30 uur reed in Uithoorn de tram 
het station uit maar nog geen 50 
meter buiten het station ging het op 
de wissels helemaal mis. Het voorste 
tramstel ontspoorde en reed een 
heel stuk over het asfalt en kwam 
helemaal geschaard te staan. Hierbij 
vielen gelukkig geen gewonden.

Geblokkeerd
Ook een geluk was dat het tramstel 
net voor de vangrail tot stilstand 
kwam. Wel was de gehele busbaan 
geblokkeerd en viel het openbaar 
vervoer in Uithoorn grotendeels stil. 

Knap staaltje werk
De ongevallen en hersporingsploeg 
van het GVB rukten met groot mate-
riaal uit. Eerst werd de bovenleiding 
gedeeltelijk losgemaakt omdat de 
stroomafnemer van het eerste tram-
stel daarin verstrikt zat. Nadat de 
stroomafnemer van het eerste tram-
stel was gedemonteerd leverden de 
ploegen een knap staaltje werk,

in no-time stond het ontspoorde 
tramstel weer in de rails en terug
in het station. Na reparatie van de 
bovenleiding kon de stroom er weer 
op en heeft een bestuurder via het 
achterste tramstel het gehavende 
voorste tramstel naar de remise 
geduwd tussen Uithoorn en Amstel-
veen. Dit ging stapvoets met continu 
contact met de bestuurder in de 
voorste tram voor de veiligheid. Het 
dubbele tramstel wat nog stond te 
wachten kon nu eindelijk (ook stap-
voets) het station binnenrijden 
waarbij nauwkeurig werd gekeken
of er geen gebreken zijn ontstaan.

Geen vervangend busvervoer
Enige tijd later is het vervoer weer
op gang gekomen. Groot was de 
verbazing dat er geen vervangend 
busvervoer op gang kwam, er
zijn immers speciale calamiteiten 
bushaltes aangelegd zoals bijvoor-
beeld in De Ruyterlaan. Hierover
zal door de gemeente nog contact 
worden opgenomen met het GVB. 

Gemeentebelangen Uithoorn - De Kwakel blijft zich inzetten voor een fijnmazig en 
toegankelijk openbaar vervoer in Uithoorn.  Foto is aangeleverd.

Uithoorn - Gemeentebelangen 
Uithoorn - De Kwakel is teleurgesteld 
over het verwijderen van bushalte 
Heijermanslaan uit de dienstregeling 
van buslijn 174, nadat deze kort-
stondig leek te zijn toegevoegd.

Fout in de dienstregeling
In december 2024 werd de fractie 
benaderd door Arjan Boere die 
verheugd was over de vermelding 
van de halte in de dienstregeling. 
Navraag bij Connexxion en de 
gemeente wees echter uit dat dit
een fout in de dienstregeling betrof. 
Begin januari 2025 heeft Connexxion 
de halte uit de dienstregeling 

gehaald. Fractievoorzitter Petra van 
Leeuwen: “We hadden dit positieve 
nieuws graag bevestigd gezien, 
vooral omdat wij in het najaar
de wethouder expliciet hebben 
gevraagd zich in te spannen voor
het herstel van de bushaltes op de 
route van lijn 174. Toen de halte 
Heijermanslaan in december opeens 
in de dienstregeling verscheen, leek 
het alsof aan ons verzoek gehoor 
gegeven was.”

Renovatie
De bushalte, gelegen aan de Arthur 
van Schendellaan, is na renovatie 
bijna volledig operationeel. Alleen 

het informatiebord met halte-
informatie moet nog worden aange-
sloten. Verder is de halte klaar voor 
gebruik en kan deze direct worden 
toegevoegd aan de dienstregeling. 
Voor inwoners van de wijk Zijdel-
waard zou dit een welkome verbete-
ring zijn. “De huidige loopafstand 
naar de dichtstbijzijnde halte is voor 
veel inwoners ver, zeker voor mensen 
die minder goed ter been zijn,”
benadrukt Petra van Leeuwen.
Van Leeuwen maakt deel uit van
de ledenraad van de Vervoerregio
en gaat daar het verzoek neer
leggen om in gesprek te gaan met 
Connexxion om de halte alsnog 

Gemeentebelangen zet zich in voor 
terugkeer bushalte Heijermanslaan

structureel op te nemen in de dienst-
regeling en zo snel mogelijk te acti-
veren. De halte is klaar voor gebruik 

en verdient een plek in de dienst-
regeling van lijn 174,” aldus Petra
van Leeuwen.
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